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У ЖИЖИ

Држава је кроз још 
једну меру помоћи 

грађанима, овог пута 
онима који имају децу, 
још једном показала да 
се брине о породици, 
новим нараштајима и 
њиховим родитељима, 
и да грађани могу да се 
ослоне на своју земљу.

Наиме, Влада Србије 
упутила је Скупштини 
Србије Предлог за-
кона о привременом 
регистру мајки и дру-
гих лица којима се уп-
лаћује новчана помоћ, 
а којим се дефинише 
питање исплате по 
10.000 динара за свако 
дете.

Ову новчану помоћ 
државе може се доби-

ти за свако дете које 
је држављанин Репу-
блике Србије, рођено 
21. новембра 2006. 
године или након тог 
датума. То значи да су 
обухваћена и деца која 
сада имају 16 година, 
а која прошле године 
нису испуњавала усло-
ве за помоћ младима 
од 16 до 29 година, јер 
су имала мање од 16 
година.

Предлогом закона 
дефинисано је да пра-
во на 10.000 динара 
има мајка детета, а 
изузетно отац, стара-
тељ или хранитељ, под 
условима прописаним 
наведеним законским 
решењем.

Пријава за ову врсту 
помоћи биће могућа 
од 20. августа до 20. 
септембра 2023. годи-
не, електронски, пре-
ко портала Управе за 
трезор, а исплата ће 
почети 25. септембра 
ове године.

Као и у случају ра-
нијих пријава грађа-
на за помоћ државе, 
пријава на порталу 
Управе за трезор биће 
једноставна и трајаће 
свега неколико мину-
та. Подносилац прија-
ве унеће број личне 
карте, матични број, 
матични број за свако 
дете и назив банке у 
којој жели да буде уп-
лаћен новац.

н О В Е  М Е р Е  п О Д р Ш К Е  Г р а Ђ а н и М а

10.000 Динара за СВаКО 
ДЕтЕ ДО 16 ГОДина

БриСЕЛ

МОЛиМ ВаС Да ОБЕзБЕДитЕ БЕзБЕДнОСт 
и СиГУрнОСт за СВЕ СрБЕ на КиМ

У дану кад је у Бри-
селу одржана 

нова рунда дијалога 
Београда и Пришти-
не, председник Ср-
бије Александар Ву-
чић сусрео се са ге-
нералним секретаром 
НАТО-а Јенсом Стол-
тенбергом у седишту 
Северноатлантске 
алијансе.

„Веома сам забринут због развоја догађаја на Косову и Метохији. 
Ово све више постаје безбедносно, а не само политичко питање. Све што 
се догодило, догодило се због неодговорног приступа 
приштинских власти. Било је озбиљно рањених, повређених Срба, 
а нема озбиљне истраге о томе. Такође, неоснована и арбитрарна 
хапшења од стране власти у Приштини подижу забринутост код 
Срба на КиМ. До сада смо имали веома професионалну и добру 
сарадњу са НАТО-ом и мисијом КФОР и надам се да ће тако и остати. Молим 
вас да КФОР обезбеди безбедност и сигурност за све 
Србе на Косову”.

Александар Вучић, председник Србије

„Верујемо да треба поново да се покрене 
дијалог Београда и Приштине под 
покровитељством Европске уније. 
Србија је дуготрајни партнер НАТО-а 
и надамо се да ће се у дијалог укључити 
на конструктиван начин. НАТО је 
повећао присуство мисије КФОР због 
повећаних тензија на северу Косова. 
Наставићемо да одржавамо мир у оквиру 
нашег мандата”.

Јенс Столтенберг, генерални секретар НАТО
ПРЕДСЕДНиК СРБијЕ АлЕКСАНДАР Вучић 

и гЕНЕРАлНи СЕКРЕТАР НАТО јЕНС СТОлТЕНБЕРг
Од септембра у свим пОрОдилиштима 
скрининг беба на спиналну мишићну 

атрОфију

држава дО краја гОдине за лечење 
ретких бОлести издваја 30 милиОна евра

БЕОГраД

пОСЕта прЕДСЕДниКа ВЛаДа КраљЕВинЕ ХОЛанДијЕ МарКа рУтЕа 
и ВЕЛиКОГ ВОјВОДСтВа ЛУКСЕМБУрГ ГзаВијЕа БЕтЕЛа

иМаМО разЛичитЕ пОГЛЕДЕ пО питањУ КиМ

Председник Србије 
Александар Вучић до-

чекао је у Палати Србија 
у Београду председнике 

влада Краљевине Холан-
дије Марка Рутеа и Вели-
ког Војводства Луксембург 
Гзавијеа Бетела.

„Разговарали смо о Косову 
и Метохији и другим регионалним 
питањима. имамо различит поглед на 
догађаје на КиМ. Не само то што су они 
признали независност Косова, 
а ми нисмо, већ и то што причају 
о нападима на новинаре и друго, 
а нико не говори о упуцавању Срба, 
којих је било седам само ове године... 
и по томе можете да видите колико 
је тешка позиција Србије. Захвалио 
сам им се на инвестицијама, на 
подршци европском путу. За мене 
није проблем да водим отворене 
разговоре. Обећао сам да ће Србија 
дати све од себе да се сачувају мир 
и стабилност”.МАРК РуТЕ, АлЕКСАНДАР Вучић, гЗАВијЕ БЕТЕл
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БЕОГраД
„Велико ми је задовољство што имам 
прилику да угостим председника 
Милатовића. За нас је Црна гора изузетно 
важан партнер, не само због економије, 
већ и традиционалне блискости наших 
грађана, већ и великог броја Срба који 
живе у Црној гори, и Црногораца који 
живе у Србији. Зато гледамо да 
унапредимо односе. Разговарали смо 
о изградњи саобраћајница којим бисмо 
до Црне горе стигли за мање од четири 
сата. Такође, они желе да направе 
терминал за течни гас у Бару, а Србија је 
заинтересована да део гаса купује“.

 Александар Вучић, председник Србије

„Наставићемо да разговарамо о Отвореном 
Балкану, ова иницијатива донела је 
огромну корист свима, мислим да ће још 
много допринети у будућности. Значајно је 
увећана трговинска размена између наших 
земаља, а поклапа се и са бољим политичким 
односима. Поздрављамо ангажовање 
Албаније у оквиру Берлинског конгреса. Ми 
желимо мир и на томе радимо, ма колико то 
било тешко. Нико се не радује новим 
сукобима, никада нисам имао проблем да 
разговарам са било ким, па ни са Куртијем”.

Александар Вучић, председник Србије

ОтВОрЕни БаЛКан 
ДОнОСи ОГрОМнУ 

КОриСт СВиМа

Премијер Албаније Еди 
Рама посетио је Београд, 

где је разговарао са председ-
ником Србије Александром 

Вучићем, у оквиру посете ре-
гиону и припрема за Берлин-
ски процес којим ће Тирана 
председавати у октобру.

„Сматрам да бисмо могли да направимо нови 
план како би Европска комисија могла да 
састави нови финансијски план, како би наше 
земље биле у јединственом економском 
тржишту. Стекли смо навику да отворено 
размењујемо мишљења и некада се не 
слажемо, али морамо да радимо у корист 
мира. једини пут напред није пут да се 
појачају тензије, већ пут дијалога и договора”.

Еди Рама, председник Владе Албаније

БЕОГраД

јаКОВ МиЛатОВић јЕ прВи црнОГОрСКи прЕДСЕДниК КОји јЕ пОСЕтиО наШУ ДржаВУ пОСЛЕ СЕДаМ ГОДина. зајЕДнО Са 
прЕДСЕДниКОМ СрБијЕ аЛЕКСанДрОМ ВУчићЕМ, најаВиО јЕ МОГУћнОСт зајЕДничКЕ изГраДњЕ пУтЕВа и тЕрМинаЛа за тЕчни ГаС

ДО црнЕ ГОрЕ за МањЕ ОД чЕтири Сата

Председник Црне Горе 
Јаков Милатовић бора-

вио је у званичној дводнев-
ној посети Србији. Пред-
седник Србије Александар 
Вучић дочекао га је испред 
Палате Србија, уз интони-
рање химни две земље, цр-
вени тепих и гарду Војске 

Србије. Иначе, ово је била 
прва посета једног црно-
горског председника Ср-
бији после седам година. 
Такође, Милатовић је први 
црногорски председник 
који је положио венац на 
споменик Незнаном јунаку 
на Авали.

„Србија је Црној гори најважнији 
трговински партнер. гости из Србије су 
само у прошлој години остварили 
четвртину укупних ноћења страних 
туриста, а Србија је прошле године била 
највећи страни инвеститор. Вежу нас 
заједничка историја и традиционална 
блискост, као и европски циљ. Драго ми је 
да је председник Вучић исказао 
интересовање за изградњу терминала за 
течни гас у луци Бар, а односе можемо да 
унапређујемо и у областима енергетике 
и иТ. Позивам председника Вучића да 
посети Подгорицу и да тако покажемо да 
смо окренули нови лист у политичким 
односима”.

Јаков Милатовић, председник Црне Горе

Вучић и РАМА

ПРЕДСЕДНиК СРБијЕ АлЕКСАНДАР Вучић 
ПРиРЕДиО јЕ СВЕчАНу ВЕчЕРу ЗА СВОг КОлЕгу 

ПРЕДСЕДНиКА ЦРНЕ гОРЕ јАКОВА МилАТОВићА
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триЛатЕраЛни СаМит

СрБија, аУСтрија и МаЂарСКа ШтитЕ 
ЕВрОпУ ОД притиСКа МиГрација

Председник Србије Александар Ву-
чић учествовао је на трилатералном 

самиту у Бечу, заједно са аустријским 
канцеларом Карлом Нехамером и мађар-
ским премијером Виктором Орбаном. Са  

скупа је поручено да Србија, Мађарска 
и Аустрија штите Европу од притиска 
миграција, а министар Братислав Гашић 
потписао је Меморандум о разумевању 
о јачању трилатералне сарадње у об-

ласти борбе против илегалних мигра-
ција са министром унутрашњих послова 
Аустрије Герхардом Карнером и заме-
ником министра унутрашњих послова 
Мађарске Бенцем Ретваријем.

„Важно је што се потписује трилатерални меморандум јер ће се питање 
миграција држати под контролом и у најбољем интересу наших земаља и 
целе Европе. Много сам научио од канцелара Нехамера и премијера Орбана 
по питању односа у свету и онога како виде будућност Европе и света. Наш 
посао је да покушамо да сачувамо европски напредак и за пет, шест и десет 
година”. 

Александар Вучић, председник Србије

„Штитимо Европу од притиска миграције. 
Без Србије и Мађарске, Аустрија, Немачка, 
Холандија и друге земље би биле 
преплављене стотинама хиљада миграната. 
На спољним границама смо задржали 
и зауставили на стотине хиљада миграната. 
Много њих на граници између Мађарске 
и Србије. Наша сарадња је делотворна 
и успешна”.

Виктор Орбан, председник Владе Мађарске

„Систем Еу је имао пропусте и нису 
довољни механизми уније, већ да је 
неопходно да сарађујемо. Наше земље су 
погођене нерегуларним миграцијама. Аустрија 
је, заједно са Мађарском и Србијом, повукла 
кочницу у смислу успостављања бољег 
система за добијање азила. Желим да се 
захвалим полицијама Србије и Мађарске што 
помажу у борби против кријумчара људи”.

Карл Нехамер, канцелар Аустрије

Председник Народне 
скупштине др Владимир 

Орлић, током јула, сазвао је 
Четврто ванредно заседање 
Народне скупштине Репу-
блике Србије у Тринаестом 
сазиву. На дневном реду 
било је 30 тачака, а предло-
ге је образлагала премијер-
ка Ана Брнабић.

Пред посланицима се, из-
међу осталог, нашао и Пред-

лог закона о привременом 
регистру мајки који пред-
виђа новчану помоћ за децу 
до 16 година старости од по 
10.000 динара, као и измене 
Закона о финансијској подр-
шци породици са децом, 
којим се наставља подршка 
мајкама предузетницама. 
Предложеним изменама 
предвиђено је да очеви који 
су у радном односу, а чије 

су супруге предузетнице, 
након три месеца од рођења 
детета могу да користе пра-
во на одсуство са рада ради 
неге детета, одсуство са 
рада ради посебне неге де-
тета и накнаду зараде, од-
носно накнаду плате.

На дневном реду биле су 
и измене и допуне закона: 
о ваздушном саобраћају, 
о енергетици, о железнич-

ком систему, о запошља-
вању странаца, о зајмови-
ма... Расправљало се и о 
изменама процедуре код 
озакоњења објеката, о уки-
дању наплате за конверзију 
земљишта, затим о финан-
сијској помоћи ЕУ Србији, 
као и предлогу да се за но-
вог министра просвете иза-
бере проф. др Славица Ђу-
кић-Дејановић.

нарОДна СКУпШтина

ЛЕтО У СКУпШтинСКиМ КЛУпаМа

прЕД пОСЛанициМа 
30 прЕДЛОГа заКОна и ОДЛУКа
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АлЕКСАНДАР Вучић, КАРл НЕХАМЕР, ВиКТОР ОРБАН

МилЕНКО јОВАНОВ, МАРиНА РАгуШ, НЕВЕНА 
ЂуРић, АлЕКСАНДАР МАРКОВић, игОР БЕчић
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ИНТЕрВЈУ

Ово лето обележиле 
су седнице Народне 
скупштине које су 

тражили посланици опо-
зиције, а на којима се нису 
појавили, па су посланици 
владајуће већине давали 
кворум да седнице уопште 
почну. Такође, обележило је 

и оснивање Анкетног одбора 
за истрагу чињеница повеза-
них са масовним убиствима 
почетком маја, на чијој су 
се првој седници послани-
ци опозиције посвађали око 
тога ко ће бити председник 
одбора, а затим и писмо ро-
дитеља страдалих ђака из 

ОШ „Владислав Рибникар“ 
у којем позивају да одбор 
застане са радом, јер верују 
државним истражним орга-
нима. Председник Народне 
скупштине Владимир Орлић 
за „СНС Информатор“ ко-
ментарише ове догађаје и 
каже да је опозиција трети-
рала и тај Анкетни одбор, и 
саму Скупштину, тек као по-
зорницу.

- Микрофони су монтира-
ни, светла укључена, камере 
постављене, а онда крећу у 
међусобни обрачун око тога 
ко ће међу њима да се нађе у 
главној улози. Тако су се по-
четком сазива Скупштине и 
свађали ко ће да седи у првом 
реду, псовали се кад Миро-
слав Алексић заузме столицу 
Мариники Тепић, викали јед-
ни на друге кад неко добије 
реч и жели да говори баш у 
моменту док онај други из-
води свој перформанс и тиме 
му украде шоу. За њих је све 
само њихов лични ријалити 
програм, у ком се бесомучно 
обрачунавају међусобно, у 
вечитој борби за бесмислено 
место „лидера“. Не схватају да 
је то народу одвратно, да због 
тога суштински немају ни шта, 
ни кога, да ту „воде“ уопште.

Било је ту још неверо-
ватних ситуација, када 
нису гласали за сопстве-
не предлоге или се нису 
појављивали на седници 
коју су сами тражили да 
се одржи...  
- Заправо, невероватно је 

само онима који их не по-
знају. За све у Србији који 
памте време бившег режима 
и прате њихово понашање 
током година у којима се 
упиру да се поново дочепају 
власти, фотеља и пара, све је 
то - потпуно очекивано. Да 
умеју боље од бесмисла и ба-
хатости, које једино показују, 
да вреде више од неодговор-
не и насилне булументе егзи-
бициониста и кловнова у коју 

су се претворили, не би их 
народ својевремено отерао, 
нити би их презирао време-
ном само све више. И то виде 
чак и они који су повремено 
били спремни да их у нечему 
прате. Зовеш људе да на твоју 
команду легну на ауто-пут, 
а ти први одеш кући? Или 
одеш на летовање на Азурној 
обали, или на Дивчибаре „да 
одмориш“ јер је Скупштина (у 
коју иначе свратиш повреме-
но, тек кад треба да будеш у 
кадру) „веома напорна“? Не 
умеш ниједну меру да пред-
ложиш, знаш само да претиш 
смрћу Вучићевој деци? Томе 
аплаудираш, са таквима си у 
истом друштву? Ма, одлично: 
немој онда само да се чудиш 
што ни у анкетама које сам 
лажираш - немаш ни за цен-
зус. 

Шта они оваквим пона-
шањем поручују грађа-
нима?
- Поручују да ништа нису 

научили, нити ће. Сами себи 
су били и остали најважнији 
на свету. За мало личне про-
моције спремни да газе и 
преко туђих живота, туђег 
бола, преко свега. Охоли и 
арогантни, неосетљиви чак 
и на молбе родитеља који 
су остали без деце. Ту теш-
ко да можете било шта да 
додате, а да вам не застане 
кнедла у грлу. И кадри су 
само да вређају оне којима 
се обраћају својим лажима, 
свакодневним покушаји-
ма да их најјефтиније зло-
употребе, забушантским, 
шићарџијским и позерским 
односом према било каквим 
обавезама. Док оне који за 
њих неће да гласају вређају 
брутално и простачки, на-
зивају глупим, крезубим, 
заведеним, неписменим, 
поткупљеним, сендвичари-
ма, стоком... Поручују тиме 
да Србију и наш народ они 
суштински - не воле. Приде, 
да за своје незасите амбиције 

за МаЛО ЛичнЕ прОМОцијЕ ГазЕ прЕКО 
тУЂиХ жиВОта и тУЂЕГ БОЛа

ВЛаДиМир ОрЛић, 
председник Народне скупштине 

Републике Србије

никада неће бити у стању да 
се боре резултатима и по-
литиком, свесни да ништа 
од тога напросто немају. 
Свесни, дакле, да политику и 
резултате које Србија данас 
чврсто везује за име пред-
седника Александра Вучића, 
суочени са неприкосновеном 
народном вољом, они - не 
могу да победе. И та порука 
је јасна, видљива и разумљи-
ва сваком.     

Колико је потребно стр-
пљења и сталожености 
да би се водила седница 
Скупштине у онаквим 
околностима, када посла-
ници опозиције вичу, ус-
тају, шетају, прилазе сто-
лу председавајућег, машу 
папирима и транспарен-
тима, пуштају музику?
- Бивши режим као да је 

своје посланике у овом сази-
ву бирао на неком конкурсу 
„Најгоре у нашим редовима 
– да шаљемо у Скупштину“. 
Ко је бар мало гледао сед-
нице, сигурно је запазио ту 
плејаду живописних ликова, 
по свим посланичким клубо-
вима бившег режима и њихо-
вих сатрапа. То је та њихова 
ријалити шоу екипа, прво-
тимци, који се међусобно 
такмиче ко ће бити екстрем-
нији, луђи, примитивнији, 
шокантнији на Тик-току или 
у кратким видео прилозима 
за тајкунске телевизије. Без 
обира на све, озбиљна и од-
говорна већина, у којој цен-
тралну улогу има најбројнија 
посланичка група „Алексан-
дар Вучић - Заједно можемо 
све“, има задатак да брине 
о интересима државе, да се 
постара да Скупштина функ-
ционише и свој посао обавља 
на прави начин. И у томе ус-
пева: важне законе усвајамо 
ефикасно, професионално 
и одговорно. То хистерична 
мањина, ма како агресивна, 
насилна и гласна била, не 
може да спречи.    

Стиче се утисак да 
намерно ремете рад 
Скупштине и да буквал-
но желе да изазову инци-
дент, у жељи да од себе 
направе жртве...
- Управо тако. Реч је о про-

видним, офуцаним трикови-
ма, на које одавно не наседа 
нико. Бар нико озбиљан. Сви 
њихови покушаји да себе 
представе као жртве, оне 
који су за нешто наводно 
ускраћени и тешко „пате“ 
под „пресијом“ страшне „ау-
тократије“ у парламенту и 
држави – руше се као кула 
од карата на само један по-
глед, кратак увид у њихово 
понашање и све што им је 
дозвољено. Како у Скупш-
тини, тако и на улици, било 
где. Као што полиција не ре-
агује на начин како то чини 
у нпр. Немачкој или Фран-
цуској када самопроглаше-
ни генији и „велики лидери“ 
пожеле да блокирају пругу, 
мост или међународни пут, 
тако никоме не пада на па-
мет да се према њима односи 
онако како су радили они, у 
време кад су били на власти, 
према тадашњој опозицији у 
Скупштини. А, сећамо се: из-
бацивали су и за изговорену 
реч комплетне посланичке 
групе, чак и посланике који 
нису ни присутни на сед-
ници, прекидали ТВ пренос 
и уводили батинаше у Ве-
лику салу. У свему смо раз-
личити од њих - који су ту 
исту Скупштину и палили, и 
пљачкали, а потом у њој кра-
ли мандате, „гласали“ из Бо-
друма и Солуна, уништавали 
парламентаризам и демокра-
тију без трунке савести.     

Колико се мења атмос-
фера у сали када је при-
сутан председник Србије 
александар Вучић?
- Долазак председни-

ка Александра Вучића у 
Скупштину је увек посебан 
догађај. Тада, за разлику од 

свих других дана, цела Ср-
бија гледа Скупштину - у 
поређењу са тим, гледаност 
свих других седница је тек 
симболична. Тада на почетак 
седнице дођу чак и они који 
се иначе не појављују месе-
цима. А сви који најгласније 
прете, јуначе се и „захтевају“ 
долазак председника државе 
„да му кажу у лице“ колико су 
опасни - напрасно се утишају, 
подвију реп, многи и брзо 
нестану из сале, схвативши 
да могу само да заврше по-
литички поражени до ногу. 
И недељама потом, по атмос-
фери на седницама се јасно 
види да је председник Србије 
боравио у Скупштини: ем „ли-
дери опозиције“ не могу да се 
саставе и саберу, објасне себи 
и јавности шта их је снашло, 
ем сви говоре само о деша-
вањима са расправе којој је 
присуствовао Александар 
Вучић. Очигледно, њихова 
вечита фрустрација и фасци-
нација човеком ког не могу 
да победе никада и нигде, 
како на изборима, тако ни у 
скупштинским дуелима, тада 
буквално - пробије плафон. 
Идеално да народ у Србији 
добије још једну потврду и 
подсећање: да је свако од по-
литичких актера данас тачно 
тамо где му је место. Алексан-
дар Вучић је на челу државе, 
а комплетан бивши режим ду-
боко на политичкој маргини, 
по Шолаковим студијима, у 
скупштинском ресторану или 
на твитеру.    

Скупштина ће заседати 
скоро целог лета. Које 
актуелне теме можемо 
да очекујемо на дневном 
реду?
- Очекују нас важне седни-

це на којима ће Скупштина да 
разматра нове законе из више 
области, а посебно буџетске 
претпоставке за већ најавље-
ни нови раст плата и пензија, 
исплату средстава финансијс-
ке подршке породицама са 

децом, обезбеђивање нових, 
значајних износа за лечење 
у земљи и иностранству, на-
бавку најбољих и најскупљих 
лекова за децу и одрасле, 
наставак важних пројеката... 
Речју - све оно што Србију 
чини земљом у којој данас 
има будућности, у којој људи 
живе боље, која напредује и 
коначно остварује вишедеце-
нијске снове. Све оно што је 
било незамисливо у мрачним 
временима тајкуна и сецикеса 
загледаних само у свој џеп, 
ружној и мучној прошлости у 
коју је Србија решена да се - 
не враћа. Никад више.

пријЕМ 
ГраЂана КОД 
прЕДСЕДниКа 
нарОДнЕ 
СКУпШтинЕ

често разговарате са 
грађанима, чак организује-
те пријем грађана у свом 
општинском одбору. Како 
људи реагују на то што 
имају прилику да им про-
блеме решава председник 
народне скупштине?

- Та врста непосредног 
контакта са народом се 
код нас, у Српској напред-
ној странци, подразумева. 
Невезано са тим који посао 
обављате или дужност која 
вам је поверена, свако у СНС 
зна да смо странку и осно-
вали са циљем да она буде 
увек уз народ, увек са наро-
дом, да само нашем народу 
служи и једино њему пола-
же рачуне. Такав однос је, 
личним примером, устано-
вио председник Александар 
Вучић. Самим тим, обавеза 
је сваког ко нашу Странку 
представља, на било који 
начин, да управо тај пример 
следи. А како људи реагују 
на оно што радимо, најбољи 
одговор пружа оних 2,3 ми-
лиона директних гласова за 
убедљиву победу у првом 
кругу и нови мандат пред-
седника Вучића. То је оцена 
коју народ даје за политику 
коју водимо, за све резулта-
те које је та политика, коју 
читава СНС поносно следи 
и спроводи, за нашу државу 
и народ изборила. А народ 
кад ту оцену даје - не греши.
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„Поносан сам што ће нас овај пут повезати и са Србима и са Албанцима на КиМ. и са 
Албанцима у Приштини и са Србима у грачаници. и са Албанцима у Тирани и Драчу. 
и да објасним Србима и свима који не желе да виде будућност - ово ће бити један од 
најпрометнијих путева за 20-30 година. у интересу нам је да будемо повезани са нашом 
грачаницом, али и са Приштином, Тираном, Драчем. То нам олакшава посао и напредак, 
увоз и извоз робе и услуга. Морамо да водимо мудру политику спајања и повезивања, а 
не сукоба и раздвајања. Посебну захвалност дугујемо Еу и ЕБРД, које су нам помогле у 
изградњи овог капиталног објекта“.

Александар Вучић, председник Србије

Свечано је отворена прва деоница 
Ауто-пута мира (Е-80), од Ниша 

до Мердара, изграђена по највишим 

светским стандардима, која ће помоћи 
развитку Топличког округа и југа Ср-
бије.

аУтО-пУт Мира пОВЕзУјЕ наС 
Са ГрачаницОМ, приШтинОМ, 
тиранОМ, ДрачЕМ

МЕрОШина

ПРЕДСЕДНиК Вучић ПОРучиО јЕ ДА ћЕ 
ЗАМОлиТи ШЕФА ДЕлЕгАЦијЕ Еу ЕМАНуЕлА 
ЖиОФРЕА ДА ПОМОгНЕ у иНТЕНЗиВНијЕМ 

ПРиВлАчЕњу иНВЕСТиТОРА у ТОПлиЦу

н а С т а В а К  и з Г р а Д њ Е  и н Ф р а С т р У К т У р Е

Брза СаОБраћајница ОД 
пОжарЕВца ДО ГОЛУпца ДО 2025.

„Брза саобраћајница од Пожаревца до голупца биће завршена до краја 
2025. године и од Београда до Великог градишта стизаћемо за сат и пет 
или 10 минута, а до голупца за сат и 20 минута лагане вожње. Због ове 
брзе саобраћајнице исток земље добиће на вредности, а планиран је и 
наставак пута од Доњег Милановца до Брзе Паланке, чиме би се повезао 
цео северни део истока земље са Београдом и Новим Садом. Брза са-
обраћајница много ће значити и за повратак наших људи из иностранства 
у Кладово и Неготин“.

Александар Вучић, председник Србије

Председник Србије Александар Вучић оби-
шао је радове на изградњи Дунавског кори-

дора, брзе саобраћајнице од петље Пожаревац 
до Великог Градишта и Голупца, где се гради 
мост преко Велике Мораве. Радове су обишли 
и министар Горан Весић, амбасадорка Кине Чен 

Бо, директор Коридора Србије Александар Ан-
тић и представници локалних самоуправа. Ова 
саобраћајница дуга је скоро 68 километара, а 
предвиђена је изградња 52 моста и надвожња-
ка, пет петљи и 16 кружних раскрсница. Пројек-
тована је за брзину од 100 километара на сат.

чЕН БО и АлЕКСАНДАР Вучић
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МИЛОш ВУЧЕВИЋ - АКТИВНОСТИ У ЈУЛУ

Званична посета италији

У оквиру дводневне званичне посе-
те Италији, потпредседник Владе 

Србије и министар одбране Милош 
Вучевић састао се у Риму са потпред-
седником Владе Италије и министром 
инфраструктуре и транспорта Матеом 
Салвинијем  и са министром одбра-

не те земље Гвидом Крозетоом. Та-
кође, посетио је седиште компаније 
„Леонардо“, где је са председником 
Стефаном Понтекорвом разговарао о 
могућностима развоја сарадње са срп-
ском одбрамбеном индустријом, са ак-
центом на пројектима у области војног 

ваздухопловства и одбрамбене елек-
тронике. Вучевић је истакао да Србија 
цени дугогодишње присуство Оружа-
них снага Италије у КФОР-у и оценио 
да су односи Војске Србије и КФОР-а 
добри, а да је у интересу наше земље 
да буду још бољи.

МиОница

У част војводе Живојина Мишића
Потпредседник Владе и министар одбране 

Милош Вучевић присуствовао је Свечаној 
академији у част војводе Живојина Мишића, која 
је у оквиру културно-историјске манифестације 
„Мишићеви дани“ одржана у Струганику - род-
ном селу славног војсковође. Министру Вуче-
вићу, том приликом, у знак захвалности за лични 
допринос и подршку коју Министарство одбра-
не и Војска Србије пружају Општини Мионица, 
уручена је Плакета „Војвода Живојин Мишић“. 
Плакету је министру одбране уручио председник 
Општине Мионица Бобан Јанковић. Министар 
Вучевић положио је венац код Споменика војво-
ди Живојину Мишићу.

ЕрДУт

орден За вУчевића

Орден Светог Сте-
фана Штиљано-

вића, највише одли-
ковање Епархије осеч-
копољске и барањске, 
уручен је министру 
Милошу Вучевићу у 

манастиру Успења 
Пресвете Богородице 
у Даљ Планини у Хр-
ватској. Вучевићу је 
орден уручио епископ 
осечкопољски и ба-
рањски Херувим.

риМ

„имали сте прилику да видите гађање у којима су учествовала 743 припадника 
Војске Србије, што новим, што модернизованим средствима Војске Србије. Циљ 
је био успостављање директне везе дронова и онога чиме су они осматрани на 
земљи. Могли сте да видите минобацаче који добијају сигнале од наших дроно-
ва. летелица „цх-95“ погодила је директно у мету са 7,5 километара, а то нико 
није ни видео ни чуо, дакле погађање је са невероватном прецизношћу. Наста-
вићемо да улажемо и у сопствену производњу дронова за посматрање, али и у 
оне наоружане“.

Александар Вучић, председник Србије

паСУљанСКЕ ЛиВаДЕ

приКаз најСаВрЕМЕнијиХ ДрОнОВа 
и УнапрЕЂЕниХ транСпОртЕра

У војном комплексу Па-
суљанске ливаде одр-

жана је завршна фаза обуке 
припадника Војске Србије са 
новоуведеним наоружањем 

и војном опремом. На вежби 
„Заједнички одговор 2023“ 
приказана су гађања модер-
низованим „огњем“, а пре-
мијеру су имале беспилотна 

летелица „врабац“ и кинеска 
беспилотна летелица „цх-
95“. Такође, приказани су 
модернизовани транспор-
тери „бов“ и „лазар“, као и 

унапређени „орао“. При-
казана су и гађања из два 
„хамера“, а дејствовао је и 
теновски вод из топова 125 
милиметара.

ПОКАЗНиМ гАЂАњиМА ПРиСуСТВОВАли Су и 
МиНиСТАР ОДБРАНЕ МилОШ ВучЕВић и НАчЕлНиК 

гЕНЕРАлШТАБА гЕНЕРАл МилАН МОјСилОВић

ВучЕВић и ЕПиСКОП ХЕРуВиМ

МАТЕО САлВиНи и МилОШ ВучЕВић
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ДРЖАВНА УПРАВА

УЛаГањЕ У МањЕ СрЕДинЕ

ИНФРАСТРУКТУРА

за ОБиЛазницУ ОКО КраГУјЕВца 
265,2 МиЛиОна €

Министар Го-
ран Весић, в.д. 
директор „Путе-
ва Србије“ Зоран 
Дробњак и дирек-
тор „Србија ау-
то-пут“ Звонимир 
Марковић пот-
писали су уговор 
о додели 265,2 
милиона евра за 
пројектовање и из-

вођење радова 
на изградњи се-
верне обилазни-
це око Крагује-
вца, у дужини 
од 22 киломе-
тара. Средства 
за овај пројекат 
с у ф и н а н с и р а ј у 
Француска аген-
ција за развој и 
Светска банка.

КУЛТУРА

наГраДа за МЛаДЕ пијаниСтЕ и 
КОМпОзитОрЕ

Н о в о у с т а н о -
вљена награда 
за младе пија-
нисте и младе 
к о м п о з и т о р е 
названа је по 
дечаку Андрији 
Чикићу,  који 
је настрадао 
у трагедији у 
ОШ „Владислав 
Рибникар“.  Ово 

су договори-
ли министарка 
културе Маја 
Гојковић, уп-
равник Колар-
чеве задуж-
бине Алексан-
дар Пековић 
и председник 
Управног одбо-
ра ове установе 
Раде Војновић.

Министар Алек-
сандар Мартиновић 
обишао је ренови-
ране просторије вр-
тића „Бамби“ у Гучи, 
за шта је Министар-
ство издвојило 26 
милиона динара, а 
додатних десет ми-
лиона динара локал-
на самоуправа. Та-
кође, Мартиновић је 

за потребе општин-
ске управе уручио 21 
лаптоп рачунар. Ло-
кално руководство 
захвалило се Ми-
нистарству на зна-
чајним инвестиција-
ма међу којима су и 
средства за заврше-
так спортске хале и 
за дечије игралиште 
у Лучанима.

ПОЛИЦИЈА

МаКСиМаЛан БрОј пОЛицијСКиХ 
СЛУжБЕниКа на аЕрОДрОМУ

Министар Бра-
тислав Гашић оби-
шао је београдски 
аеродром „Нико-
ла Тесла“, где је 
са припадницима 
Управе граничне 
полиције разгова-
рао о унапређењу 
њиховог рада, 
као и мерама које 
ће допринети 
смањењу гужве на 
контролним пун-
ктовима. Министар је иста-

као да је ангажован 
максималан број 
полицијских служ-
беника на аеродро-
му, с обзиром на то 
да је ове године ви-
шеструко повећан 
број путника, а 
очекује се да ће до 
краја године кроз 
београдски аеро-
дром проћи више 
од седам милиона 
наших и страних 

држављана.

инФЛацијЕ Би БиЛО и 
БЕз рата У УКрајини

ЕКОЛОГИЈА

нОВи КОнКУрС за СОЛарнЕ панЕЛЕ
Министарка Ирена Вујовић 

најавила је нови, трећи јавни 
позив свим грађанима који желе 
да у своја домаћинства уграде 
соларне панеле. „Од септембра 

ће грађани моћи да се прија-
ве на трећи јавни позив за по-
стављење соларних панела на 
својим домаћинствима, а држа-
ва ће субвенционисати ову ин-

вестицију са до 50 одсто сред-
става. Корак по корак, пројекат 
по пројекат, побољшавамо ква-
литет ваздуха“, рекла је Вујо-
вић.

Гувернерка Јоргованка Табако-
вић написала је у ауторском 

тексту за часопис „Свет банкарства 
и инвестиција“ да Србија никог не 
имитира у борби са инфлацијом, 
већ да тражи свој пут у њеном 
обуздавању. Цео свет, па и Србија, 
према њеним речима, жртва су 
штампања новца од 2008. године. 

Како каже, било би инфлације и да 
није дошло до сукоба у Украјини, 
јер је тај вишак новца морао да се 
појави. „На то смо упозоравали и 
2018. године. Говорила сам да ће 
више од 50 одсто инфлације у Ср-
бији бити последица таквог пона-
шања централних банака“, рекла је 
Табаковић.

нОВЕ МЕрЕ за пОДрШКУ рОДитЕљСтВУ

ОДБРАНА

приШтина разВија СВОјУ 
ВОјСКУ

„Приштина на-
оружава косовске 
снаге безбедности 
како би их трансфо-
рмисала у војску 
тзв. Косова, чиме 
се најфлагрантније 
крше Резолуција 
1244  и Кумановски 
споразум. Форми-
рање још једне ал-
банске војске има 
циљ да доведе до уједињења 
Албаније и КиМ. Осим дро-
нова, као донације Турске, 

добили су и друге 
системе, а офици-
ре шаљу на шко-
ловање у НАТО 
земље и имају 
заједничке вежбе. 
Њихово оружје 
не може да се 
пореди са војним 
п о т е н ц и ј а л о м 
Војске Србије, али 
је јасно да имају 

стратегију развоја своје војс-
ке“, рекао је министар Ми-
лош Вучевић.

ЗДРАВСТВО

ОГрОМна СрЕДСтВа за ЛЕчЕњЕ 
рЕтКиХ и ОнКОЛОШКиХ БОЛЕСти
Држава је увек 

бринула о најмлађим 
пацијентима и свим 
нашим грађанима и 
то ће наставити да 
ради. Издвајају се 
огромна средства 
за лечење, не само 
за ретке болести, 
већ и за онколошка 
обољења код деце. 
За дијагностику и 

лечење деце у ино-
странству до краја 
године биће из-
двојено додатних 
30 милиона евра, а 
за новорођене бебе 
биће рађени генски 
тестови и скрининг 
за спиналну мишић-
ну атрофију, рекла 
је министарка Дани-
ца Грујичић.

ТРГОВИНА

тЕКСтиЛна инДУСтрија 
СЕ ОпОраВља

Министар То-
мислав Моми-
ровић обишао је 
текстилну фабри-
ку компаније „Лус 
текстил“ у Раш-
кој и поручио да 
1.600 привредних 
друштава послује 
у текстилној ин-
дустрији и да 
она запошљава 
око 60.000 људи. 

„Са сигурношћу 
могу да кажем да 
се наша текстилна 
индустрија налази 
у фази опоравка, а 
вредност текстилне 
робе коју је Србија 
извезла на светско 
тржиште у прошлој 
години износила је 
више од милијарду 
евра“, рекао је Мо-
мировић.

БРИГА О ПОРОДИЦИ

за пОДрШКУ рОДитЕљиМа БЕБа 
87 МиЛијарДи Динара ГОДиШњЕ

Министарка Да-
рија Кисић изјавила 
је да се за подрш-
ку родитељима за 
рођење деце из ре-
публичког буџета 
даје 87 милијарди 
динара годишње. 
Поручила је и да 
родитељски дода-
так није социјална 
категорија, за раз-
лику од дечјег до-

датка, и да ће га од 
овог месеца доби-
ти и све мајке и за 
пето и шесто дете. 
Према њеним ре-
чима, држава сада 
за прворођено дете 
даје 366.000 дина-
ра, а родитељски 
додатак за прво 
дете 2011. године 
износио је 31.000 
динара.

Образлажући пред-
логе закона који 

су се нашли пред на-
родним посланицима, 
председница Владе Ана 
Брнабић говорила је и 
о изменама и допунама 
Закона о финансијској 
помоћи породици са 
децом. „У овој години 
за мере финансијске 
подршке родитељству 
издваја се 87 милијар-
ди динара. После скоро 
четири деценије, за-
устављен је негативан 
тренд броја новорођене 
деце и Србија је једина 
земља у региону која је 
забележила раст. Новим 
изменама додатно се 
подржава родитељство, 
посебно за жене преду-
зетнице“, поручила је 
Брнабић.ФИНАНСИЈЕ

БЕСпОВратна СрЕДСтВа за 
прЕДУзЕтниКЕ

Министар Си-
ниша Мали рекао 
је да предузетни-
ци, микро, мали 
и средњи при-
вредни субјекти 
и задруге могу 
да добију финан-
сијску подршку 
у износу до 20 
одсто беспо-
вратних сред-
става од вредности своје 
инвестиције, односно до 
30 одсто за привредне 

субјекте из треће 
или четврте гру-
пе развијености. 
Износ бесповрат-
них средстава не 
може бити мањи 
од 75.000 динара 
за предузетнике 
и 250.000 динара 
за правна лица, 
а за максимални 
износ од 12,5 ми-

лиона динара могу да кон-
куришу брзорастући при-
вредни субјекти.
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„Без резерве пружамо 
подршку председнику 
репуБлике александру 

вучићу да чува срБију и да 
се за њу Бори”.

Милош Вучевић, 
председник Српске напредне странке

„моју политику неће да 
воде ни американци, ни 

руси, нити Било ко други. 
политика коју водим мора 
да Буде доБра за срБију и 

за српски народ”.
Александар Вучић, 

председник Републике Србије
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Обиласком Браничев-
ског и Подунавског 
округа, председник 

Српске напредне странке 
Милош Вучевић и пред-
седник Извршног одбора 

Српске напредне странке 
Дарко Глишић, наставили 
су обиласке округа и раз-
говор са члановима град-
ских и општинских одбора. 
Такође, они су обишли и 

Шумадијски, Поморавски, 
Борски и Зајечарски округ, а 
посетили су и Градски одбор 
Београд Српске напредне 
странке.

Приликом обилазака, 

Вучевић је поручио члано-
вима и активистима СНС, 
који су га у сваком граду 
срдачно дочекивали, да је 
Србија у сигурним рукама, 
на челу са председником 

председник снс милош вучевић и председник иО снс дарко глишић наставили су 
да обилазе страначке одборе и да разговарају са чланством

Србија на првом меСту, Све за 
Србију, Србију ни за шта

Републике Александром 
Вучићем.

„Странка очекује и од др-
жаве и од других људи, да 
верујемо и да волимо своју 
државу, да Србију гледамо 

као своју кућу. Боље је бити 
домаћин у својој кући, него 
послуга у туђој“, нагласио је 
Вучевић.

Председник СНС иста-
као је да сви у Српској на-

предној странци пружају 
безрезервну подршку пред-
седнику Вучићу у борби за 
Србију.

„Безрезервну подршку 
пружамо председнику да 

чува државу, да се бори за 
државу. СНС ће да чува по-
литику Србије, без дилеме. 
Србија на првом месту, све 
за Србију, Србију ни за шта“, 
поручио је Вучевић.

БЕОгРАД БОР КРАгујЕВАЦ јАгОДиНА

СМЕДЕРЕВО КРАгујЕВАЦЗАјЕчАР
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. Уб

НАГРАДЕ ЗА НАЈБОљЕ УчЕНИКЕ

Завршена је реконструкција Мургашке 
улице. ширина новоизграђеног коловоза је 
седам метара са обостраним тротоарима од 
по два метра и ивичњацима. У Чучугама је 
асфалтирана деоница у Ковачевића крају. У 

Памбуковици су асфалтирани путеви у Капе-
тановића и Васиљевића крају, а у Новацима 
пут дуг 400 метара. У дому културе одржана 
је традиционална свечаност поводом доделе 
Видовданских награда најуспешнијим учени-

цима основних и средњих школа. За успехе у 
протеклој школској години додељено је 176 
Видовданских награда, од чега 34 вуковцима 
и 106 најуспешнијим ученицима, а 36 њихо-
вим менторима и професорима.

3. прокУпље
ПОСЕТА мИНИСТАРКЕ 
ТАНАСКОВИћ
Министарка Јелена Танасковић посе-

тила је ГО СНС и разговарала са члано-
вима странке о проблемима у пољопри-
вреди Прокупља и Топличког округа. 
Највећи део састанка био је посвећен 
тренутној ситуацији са облачинском 
вишњом, где су предложена решења за 
превазилажење вишегодишњих пробле-
ма. Mинистар Александар Мартиновић 
и градоначелник Милан Аранђеловић 
отворили су нову савремену пијацу. Из-
градњу пијаце финансирали су ЕУ, Ми-
нистарство државне управе и локалне 
самоуправе и Град.

2. бела паланка
ПРИЈЕм ЗА УЛТРАмАРАТОНЦА И хУмАНИТАРЦА
Представници Општине органи-

зовали су пријем за Лозничанина, 
ултрамаратонца и хуманитарца 
Александра Кикановића и пружили 
му подршку на путу од Крупња до 
Софије. Кикановић је ову деоницу 
претрчао како би сакупио новац за 
лечење малог Лозничанина Косте 
Лешевића. Председник Општине 
Горан Миљковић истакао је да се 
локална самоуправа труди да учес-
твује у сваком хуманом делу и пока-
же друштвену одговорност.

4. Жабари
НОВИ АСФАЛТ

Општина је асфалтирала Улицу краља Петра Првог у Симићеву 
и део локалног пута у Витежеву.

5. владиМирци
ПРИЈЕм ЗА 
ВУКОВЦЕ
Председник Општине Горан 

Зарић уприличио је пријем за 
вуковце и ђаке генерације за 
које је локална самоуправа 
обезбедила награде у виду 
књига и ваучера. У току су 
завршни радови на уређењу 
Етно парка.

8. врање
ПОДЕЛА 
„СНС ИНФОРмАТОРА“

Активисти ГО СНС су на најпро-
метнијем шеталишту у граду, са 
троструког штанда, делили најно-
вији број „СНС Информатора“ и раз-
говарали са суграђанима.

6. поЖаревац
СЕДАм НОВИх БУНАРА

На водоизворишту „Кључ“ изграђено је седам но-
вих бунара који ће решити проблем водоснадбевања. 
Пожаревац је био домаћин 6. Малог сајма спорта, у 
организацији Спортског савеза Србије, а церемонији 
отварања присуствовали су министар Зоран Гајић, 
давор штефанек, Марко Кешељ... У току су радови 
на промени подземних инсталација, а затим следи и 
комплетно уређење Табачке чаршије. Председник ГО 
СНС Миодраг Степановић, са сарадницима, обилази 
све месне одборе и разговара са активистима.

7. кањиЖа
СРЕДСТВА ЗА КУПОВИНУ КУћА

У оквиру конкурса Министарства за бригу о селу, по 
којем се додељују неповратна средства за куповину 
куће са окућницом, заменик председника Општине Не-
бојша Ракић потписао је нове уговоре о додели средста-
ва за 15 породица. На конкурс могу да се пријаве млади 
брачни и ванбрачни парови, самохрани родитељи и 
пољопривредници млађи од 45 година.
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14. деспотовац
НОВА ОПРЕмА ЗА ДОм ЗА 
СТАРЕ

Министарство за рад, запошља-
вање, борачка и социјална питања 
одобрило је Центру за социјални 
рад средства за унапређења ква-
литета услуга Дома за стара лица 
и набавку 50 нових електронски 
подесивих кревета, два кревета за 
купање и 20 инвалидских колица. 
Поред медицинске опреме, Дом 
за стара лица биће опремљен и 
професионалном кухињом и ве-
шерајем. Потписан је и уговор са 
РФЗО, чиме ће бити знатно побољ-
шан квалитет здравствене заштите 
корисника Дома за стара лица.

15. александровац
УЛАГАњЕ У ОПРЕмАњЕ 
шКОЛЕ, ПОчЕТАК ИЗ-
ГРАДњЕ ВРТИћА

Министарство правде и Општи-
на уложили су средства за замену 
столарије и набавку новог котла у 
школи у Лаћиследу. Министарство 
просвете финансира изградњу 
зграде вртића. Наши активисти, 
предвођени Славољубом Миљко-
вићем и Ненадом Дејановићем, 
делили су „СНС Информатор“ и 
разговарали са грађанима. Ми-
нистар Братислав Гашић отворио 
је нову зграду Ватрогaсног дома, 
са више од 300 квадрата, изграђе-
ну за само 49 дана у насељу Ра-
садник. Државни секретар Бобан 

Костић обишао је најугроженија 
подручја, која су претрпела вели-
ку штету услед јаког невремена и 
поплава. Аранђеловац је обишла и 
министарка Ирена Вујовић.

16. Зајечар
ВИЗИТОРСКИ ЦЕНТАР НА 
ФЕЛИКС РОмУЛИЈАНИ

На локалитету Феликс Рому-
лијана потписан је меморандум 
о изградњи визиторског центра, 
који су потписали градоначелник 
Бошко Ничић и директор Немачке 
канцеларије за сарадњу ГИЗ Алек-
сандар Бец. Министарка Дарија 
Кисић уручила је градоначелни-
ку Ничићу уговор о суфинанси-
рању мера подршке породицама 
и деци. Заменик градоначелника 
Владимир Виденовић потписао је, 
са комесарком за избеглице На-
ташом Станисављевић, уговор за 
стамбено збрињавање избеглих и 
расељених лица. Град је успешно 
реализовао програм „Мала школа 
омладинске политике”. Градона-
челник је уручио Полицијској уп-
рави уређај за мерење брзине кре-
тања возила. Уприличен је пријем 
за ученике Гимназије, победнике 
националног такмичења ученич-
ких компанија. Град je традицио-
нално организовао посету Сајму 
пољопривреде у Новом Саду. Пот-
писан је 101 уговор са грађанима 
који су остварили право на суфи-
нансирање мера енергетске сана-
ције породичних кућа и станова. 

Организовани су састанци у свим 
месним одборима, које су водили 
Бошко Ничић и Милан Станковић.

17. Мало црниће
ПРОСТОРИЈЕ ЗА ЦРВЕНИ 
КРСТ

Црвеном крсту, који дуго није 
имао адекватне услове за рад, 
руководство Општине уступило 
је на коришћење нове, уређене 
службене просторије. Општина је 
определила средства  за финанси-
рање и суфинансирање програма 
удружења и цркава. Додељена су 
ауто-седишта родитељима ново-
рођених беба и таблети вуковци-
ма и ђацима генерација. Потписан 
је уговор са Министарством за 
бригу о породици и демографију 
за доделу бесплатних уџбеника 
основцима и за Фестивал извор-
ног стваралаштва дечијих фол-
клорних ансамбала.

18. чока
РАДНЕ АКЦИЈЕ

Активисти МО Падеј очистили 
су пијацу и простор испред месне 
заједнице. Чланови МО Чока раз-
говарали су са суграђанима на 
штанду и делили промотивни ма-
теријал, док су активисти МО Са-
над уредили плажу. Министар др-
жавне управе и локалне самоупра-
ве Александар Мартиновић, зајед-
но са представницима Општине, 
отворио је пијацу у Падеју.

19. Мали Зворник
ПОчЕТАК ЛЕТњЕ СЕЗОНЕ

Одржана је спортско-туристич-
ка манифестација Скобаљијада 
и Гурманијада, у организацији 
Туристичке организације и под 
покровитељством локалне само-
управе, чиме је отворена летња 
туристичка сезона. Председник 
Општине истакао је да је локална 
самоуправа обезбедила наста-
вак реконструкције и опремања 
Подземног града Карађорђевића, 
отварање сувенирнице у објекту, 
изградњу галерије у холу Библио-
теке... Чланови ОО и МО подржа-
ли су акцију чишћења и уређења 
јавних површина у Сакару.

20. краљево
ПРВЕ БОРАчКЕ 
СПОмЕНИЦЕ

Одржан је састанак омладине 
ГО СНС и Савета за информи-
сање. Одржан је и пријем грађана 
код народног посланика Стефана 
Аџића. Министри Милош Вуче-
вић и Никола Селаковић додели-
ли су прве Борачке споменице за 
браћу близанце Срђана и Бобана 
Милића, који су погинули током 
НАТО агресије. Завршена је из-
градња девијације испод моста 
у Адранима, који је срушен у јун-
ским поплавама, тако да је Ибар-
ска магистрала поново проходна 
за саобраћај, а почиње и изградња 
новог моста.

9. осечина
ПОСЕТА мИНИСТРА ВУчЕВИћА И мИНИСТАРКЕ ВУЈОВИћ

Обележена је општинска слава Свети Вла-
дика Николај и годишњица посвећена хероју 
пилоту пуковнику Миленку Павловићу, којој 
је присуствовао и министар Милош Вучевић. 
Одржани су састанци у свим месним заједни-

цама, као и састанци месних и општинског 
одбора. Министарка Ирена Вујовић обишла 
је радове на изградњи котларнице на биома-
су. Након обилних падавина и непогода, по-
сетио нас је министар Александар Мартино-

вић. Циљ посете био је да се процени стање 
и да се пронађе решење да се надокнади 
штета, заједничким снагама Владе Србије и 
локалне самоуправе. Обезбеђен је бесплатан 
улаз на базен за све основце.

13. нови сад

ДЕСЕТ ЕЛЕКТРИчНИх АУТОБУСА

Чланови свих МО одржавали су састанке, 
пултеве, обилазили чланове. Активисти МО 
Каћ 2 организовали су Видовдански кон-
церт, а активисти МО Будисава учествовали 
су у такмичењу Први котлић и косили траву 
код фудбалског терена. Активисти МО Фу-
тог поклонили су лаптоп и штампач суграђа-
нину Марету Буразору, којем су обилне па-
давине потопиле подрум.

Градоначелник Милан Ђурић обишао је 
радове на дому здравља на Видовданском 

насељу, а посетио је и објекат који је дат 
на коришћење МЗ 7. јули, где је разгова-
рао са пензионерима.  Заједно са председ-
ником Владе АП Војводине Игором Миро-
вићем, градоначелник је обишао радове 
на изградњи кружне раскрснице између 
Булевара цара Лазара и Фрушкогорске 
улице, који су у завршној фази. Уручени 
су кључеви 94 новоизграђена стана на-
мењена за избеглице из БиХ и Хрватске, 
у оквиру регионалног стамбеног програ-

ма. Градоначелник Ђурић посетио је но-
воизграђени објекат дома пензионера у 
Лединцима и разговарао са члановима. 
десет нових електричних аутобуса пуш-
тено је у саобраћај на градским линијама. 
Градоначелник Ђурић, заједно са предсе-
дницом Владе Аном Брнабић, министар-
ком дубравком Ђедовић и амбасадором 
Француске Пјером Кошаром, присуствовао 
је отварању нове зелене зграде „шнајдер 
електрика“.

10. аранђеловац
САНАЦИЈА ПОСЛЕ ПОПЛАВА
Општина Аранђело-

вац суочила се са теш-
ким поплавама и еле-
ментарном непогодом, 
а председник Општине 
Бојан радовић био је на 
терену на најкритич-
нијим локацијама у МЗ 
Венчани и даросава. 
Касније је формирана 
Комисија за проце-
ну штете и започела 
је инфраструктурна 
санација и помоћ до-
маћинствима. Уручени 
су кључеви 18 нових 
станова за избегли-
це из БиХ и Хрватске. 
Активисти СНС укљу-
чили су се у акцију 
чишћења приобаља језера Гара-
ши и врха Букуље, као и у акцију 
сакупљања пластичне амбала-
же и убацивања у рецикломат 
на градском тргу. Обезбеђена 
су средства за куповину сеоских 
кућа са окућницом и доделу па-

кета грађевинског материјала 
за избегла и расељена лица. 
Одржан је први Фестивал вина 
у парку Буковичке бање. У част 
Видовдана, чланови ОО прире-
дили су коктел и дружење чла-
нова странке.

11. лесковац
ПОСЕТА ПРЕДСЕДНИКА СНС
Председник СНС Милош Вуче-

вић и председник ИО СНС дарко 
Глишић посетили су Градски од-
бор СНС и разговарали са чла-
новима. Чланице Форума жена 
учествовале су у манифестацији 
дани јагоде. Активисти СНС 

уредили су простор у МЗ Моше 
Пијаде и Милентије Поповић, а 
чланови Уније младих делили 
су „СНС Информатор“. Градона-
челник Горан Цветановић упри-
личио је пријем за привреднике. 
Уручене су захвалнице давао-

цима крви. Изграђено је дечије 
игралиште „Бамби“ иза Техно-
лошког факултета. Завршени 
су радови на путу у Војиници. 
Отворене су нове просторије МЗ 
доње Крајинце. Градоначелник 
Цветановић обишао је Културни 
центар поводом замене стола-
рије и адаптације унутрашњости 
објекта. Подељени су уговори за 
пројекте из области културе. Ам-

басадор Пољске боравио је у Ле-
сковцу. Котларница ЈКП Топлане 
у дубочици од сада располаже 
комбинованим горионицима 
на гас и мазут. Одржане су ма-
нифестације: разигране улице, 
дани биља и гљива, Лесковач-
ки летњи фестивали, Турнир у 
малом фудбалу, Међународни 
фестивал фолклора трећег доба, 
дани лесковачке мућкалице...

12. ада
ПОДЕЛА ТОРБИ ПРВАЦИмА

Већ осми пут ове године извр-
шена је подела школских торби 
ученицима који полазе у први 
разред основне школе. Ергономс-
ке и лагане торбе специјално су 

дизајниране за децу овог узраста. 
Донатор подељених 130 торби 
је, и ове године, предузеће „Бел-
мил тим“, а организатори су НВО 
„Дуга“ и локална самоуправа.

АНА БРНАБић и МилАН ЂуРић
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25. србобран
ОБЕЛЕЖАВАњЕ 
ВИДОВДАНА

У организацији ОО СНС Србо-
бран, обележен је Видовдан, вео-
ма важан датум за српски народ.

26. крагУјевац
НОВА НЕмАчКА ФАБРИКА

Активисти свих месних одбора 
наставили су дружење на штан-
довима са суграђанима уз поделу 
информативног материјала, а ак-
тивисти МО Шумарице уредили 
су своје насеље. Поводом Дана 
града, одлуком градоначелника 
Николе Дашића, Плакета Светог 
Ђорђа додељена је председнику 
Александру Вучићу. Немачки „Ва-
кер Нојзон“ отворио је фабрику 
у којој ће производити делове за 
грађевинске машине. У Државном 
дата центру потписан је Мемо-
рандум о сарадњи са Amazon Web 
Services, у присуству председнице 
Владе Ане Брнабић. Одржана је 
манифестација Косидба на Рајцу 
грбичком, хуманитарни концерт 
Стефана Ђоковића под покро-
витељством Тамаре Вучић, Дан 
иновација, Фића фест, уручење 
награда победницима литерарног 
конкурса „Ђурђевдански венац“... 
У оквиру пројекта Чиста Србија, 
отворено је шест градилишта. 
Након јунских поплава, министар 
Марко Благојевић обишао је најуг-
роженије делове града.

27. среМски 
карловци
КОНЦЕРТ И ПОСЕТА 
НЕмАњЕ РАДУЛОВИћА

Концертом у свечаној сали 
Карловачке гимназије, одржан 
је Мастер камп са виолинистом 
Нeмањом Радуловићем, у органи-
зацији Фондације „Добар глас“. 
На концерту је организаторе, 
учеснике и публику поздравио 
председник Општине Александар 
Стојкечић и Радуловићу поклонио 
слику с мотивима Карловаца. Ор-
ганизовано је дружење активиста 
са грађанима и подела промо ма-
теријала на СНС штанду. У стра-
начким канцеларијама обележен 

је  Видовдан. Повереници и акти-
висти МО поделили су хуманитар-
не пакете пензионерима.

29. сУботица
СТРАТЕшКИ САВЕТ ЗА 
САРАДњУ СРБИЈЕ 
И мАђАРСКЕ

Градоначелник Стеван Бакић и 
амбасадор Израела Јахел Вилан 
разговарали су о привредним, обра-
зовним, културним и туристичким 
потенцијалима Суботице и Палића. 
Полагањем венаца, обележена је 
79. годишњица депортације Јевреја. 
Градоначелник Бакић организо-
вао је пријем за Женски фудбалски 
клуб „Спартак“ и за Стрељачки 

клуб „Спартак“. Одржан је дечији 
фестивал „Палићке нотице“, Међу-
народна научна конференција на 
тему реформе правосудних закона, 
а председница Мађарске Каталин 
Новак и председник Србије Алек-
сандар Вучић потписали су на Па-
лићу заједничку политичку изјаву о 
оснивању Стратешког савета за са-
радњу Србије и Мађарске. Предсе-
дница Владе Србије Ана Брнабић и 
председник Владе Хрватске Андреј 
Пленковић отворили су у Суботици 
Хрватски дом.

30. трговиште
НОВИ КАмИОН СмЕћАР

Општина је добила на ко-
ришћење нови камион за смеће од 
Министарства заштите животне 
средине и ставиће га на распо-
лагање ЈКП „Комуналац“. Нови 
камион допринеће ефикаснијем 
управљању отпадом и очувању 
здраве животне средине.

31. Мали иђош
ОБЕЛЕЖАВАњЕ 
ВИДОВДАНА

Активисти ОО одржали су штан-
дове у Малом Иђошу, Ловћенцу и 
Фекетићу, разговарали са грађа-
нима и поделили им промотивни 
материјал. Председник Општине 
Марко Лазић обишао је радове на 
изградњи вијадукта и железничке 
станице, који су део капиталног 
пројекта изградње брзе пруге Бео-

град - Будимпешта. Наш ОО свеча-
но је обележио Видовдан.

32. шид
РАЗГОВОР СА 
СУГРАђАНИмА

Председник ОО СНС Зоран Се-
меновић обишао је месне заједнице 
Ердевик, Вишњићево и Батровци, и 
разговарао са грађанима о свако-
дневним проблемима. Чланови ОО 
сваке среде и суботе организују 
штандове у центру града, разго-
варају са мештанима и деле „СНС 
Информатор“, а штандови се ор-
ганизују у свим месним одборима. 
Наш ОО је свечаним коктелом обе-
лежио Видовдан. У Шиду је отворен 
први Српски дом Свети Сава, а на 
тргу је одржан концерт Ансамбла 
народних игара и песама „Коло“.

33. голУбац
РЕКОНСТРУКЦИЈА 
ОБЈЕКАТА

Завршена је изградња плаже у 
викенд насељу Винци, као и ре-
конструкција спортског објекта у 
насељу Усије, на којем је замење-
на столарија. Завршена је и обно-
ва крова зграде Дома културе у МЗ 
Душманић.

34. петровац 
на Млави
ПОСЕТА мИНИСТАРКЕ 
ВУЈОВИћ  

Министарка Ирена Вујовић 
обишла је новоизграђену транс-
фер станицу са рециклажним дво-
риштем. Први радови у плану су 
следеће године, чиме ће трајно 
бити решен вишедеценијски про-
блем ове општине, али и околних 
општина - Кучева, Жагубице и 
Малог Црнића. У оквиру Трансфер 
станице, налазе се и објекти за за-
послене, пријавница, претоварна 
рампа за неселектирани комунал-
ни отпад, сепаратори... Комплекс 
ће бити ограђен зеленим појасом, 
уз изградњу пратећих унутра-
шњих саобраћајница и паркинга.

35. Зрењанин
ОБНОВА СПОРТСКИх 
ТЕРЕНА

У просторијама Градског одбора, 
у присуству великог броја чланова 
и симпатизера, уприличен је скуп 
поводом обележавања Видовдана. 
Активисти МО Стајићево уредили 
су излетиште поред Бегеја. Одржа-
ни су пријеми грађана у Стајићеву 
и Меленцима, а са грађанима су 
разговарали председник ГО СНС 
Симо Салапура и Саша Сантовац. 
Члан Председништва СНС Зоран 
Ђорђевић разговарао је са акти-
вистима у страначким просторија-
ма. Градоначелник Салапура је у 
Министарству туризма и омладине 
потписао уговор за градњу трим 

стазе у Карађорђевом парку. У 
Мужљи је завршено асфалтирање 
Улице Тот Иштвана, а у Ечкој Ули-
це либертатеа. Првим ребалансом, 
приходи у градској каси увећани 
су за 12,4 одсто. АП Војводина 
обезбедила је средства за санацију 
терена за баскет у Барицама, као и 
обнову и опремање спортских те-
рена у школама „Др Бошко Вреба-
лов“ и „Др Јован Цвијић“.

36. тител
ОБЕЛЕЖАВАњЕ 
ВИДОВДАНА

У организацији ОО, у присуству 
чланова и активиста, уприличено 
је обележавање Видовдана. При-
сутнима се обратио председник 
ОО СНС мр Драган Божић и ис-
такао да је овај скуп повод да се 
види каква ће Србија бити сутра, 
као и то да ће Српска напредна 
странка наставити да се залаже 
да Србија сачува независност и 
настави економски да напредује.

37. бач
НАГРАДА „КАПИЈА УСПЕхА”

Представници Националног 
комитета Икомос Србија посети-
ли су Бач и цео Културни предео 
номинован за упис на УНЕСКО 
листу светске културне башти-
не. Почиње доградња зграде 
ОШ „Алекса Шантић“ у Вајској. 
Председник Општине др Стева 
Панић присуствовао је финалној 
конференцији пројекта „Подршка 
Министарству за рад, запошља-
вање, борачка и социјална питања 
у развоју иновативних решења за 
запошљавање на локалном нивоу“ 
у Палати Србија. Поводом обеле-
жавања Видовдана, уприличена је 
свечана церемонија полагања ве-
наца. Просторна целина Тврђава 
Бач добила је награду „Капија ус-
пеха“ за најуспешније у туристич-
кој привреди, коју додељује При-
вредна комора Војводине.

38. лапово
АДАПТАЦИЈА ЦАРИНСКЕ 
ИСПОСТАВЕ

Општина је помогла у адапти-
рању, према захтевима Царинске 
управе Крагујевац, нових просто-
рија Царинске испоставе Лапово. 
Раније је изграђен и паркинг за 
камионе, који је поверен на уп-
рављање ЈКСП „Морава“, чиме су 
обезбеђени предуслови да шпе-
дитери, грађани и пословни парт-
нери добију изузетне услове за 
пословање у нашем месту.

39. неготин
ПОДРшКА ПОПУЛАЦИОНОЈ 
ПОЛИТИЦИ

Општина Неготин је једна од 52 
локалне самоуправе чији су пред-
ставници потписали, са министар-

ком Даријом Кисић, уговоре о су-
финансирању мера популационе 
политике и подршке породицама. 
Пројекат предвиђа набавку сани-
тетског возила, медицинске опре-
ме и уређење терена за мале спор-
тове у МЗ Штубик.

41. велика плана
ПОчИњЕ ОБНОВА ПЛАТОА 
ИСПРЕД ДОмА КУЛТУРЕ

Председник Општине Игор 
Матковић потписао је уговор са 
министром Александром Мартино-
вићем за прву фазу реконструкције 
платоа испред Центра за култу-
ру. Такође, Матковић је потписао 
уговор и са министарком Даријом 
Кисић о суфинансирању завршетка 
вртића у Крњеву. Низом дешавања 
и дружењем са члановима, обеле-
жили смо Видовдан. Српска право-
славна црква и Општина обележи-
ле су празник Свете тројице.

42. среМска 
Митровица
НАшЕ УчЕНИЦЕ 
ПРЕДСТАВљАЈУ СРБИЈУ 
У БРАЗИЛУ

Ученице ОШ „Јован Јовановић 
Змај“ освојиле су прво место на 
Државном школском првенству у 
баскету 3 на 3 и представљаће Ср-
бију на Школаријади у Бразилу, а 
тим поводом Сремску Митровицу 
посетили су представници Саве-
за за школски спорт. У Хрватском 
дому одржан је традиционални 
18. „SM jazz&amp blues spring fest“, 

под  покровитељством Града. 
Председник Покрајинске владе 
Игор Мировић уручио је уговор за 
обнову спортске инфраструктуре 
школама у Ноћају, Бајићеву и у са-
мом граду. У току је ширење јавне 
расвете у улици Марка Аурелија.

43. рековац
ОТВОРЕНО ЈЕДИНСТВЕНО 
УПРАВНО мЕСТО

Асфалтиран пут у Ратковићу до 
цркве и гробља. У току је санација 
путева у Сиљевици, Урсулу, Те-
чићу, Вукмановцу, Беочићу, Бо-
галинцу, Доброселици, Кавадару, 
Белушићу, Сибници, Ломници и 
Надрљу. Министар Александар 
Мартиновић отворио јединствено 
управно место у згради Општи-
не. Након поплава, посетили су 
нас министри Милан Кркобабић и 
Ђорђе Милићевић. У Жупањевцу 
је постављена недостајућа улич-
на расвета. Награђени су најбољи 
ученици основних школа и средње 
школе.

44. ковин
ПОСЕТА ДОБРОТВОРА 
ИЗ чИКАГА

Представници Полицијске 
станице су у школи у Мраморку 
одржали предавање о превенцији 
насиља и злоупотреби алкохола 
и опојних дрога. Представље-
на је монографија о Банатској 
војној крајини, ауторке Јелене 
Илић Мандић. Црвени крст ор-
ганизовао је спортске сусрете 

40. јагодина
ВОЈСКА СРБИЈЕ ПОмОГЛА 
мЕшТАНИмА ДРАГОшЕВЦА

Јагодину је задесила незапа-
мћена елементарна непогода, 
а затим и поплаве након ви-
шедневних даноноћних киша. 
штета на кућама и усевима 
је огромна, а највише су били 
угрожени житељи села дра-
гошевац. Народни посланик 

и председник ГО СНС Никола 
радосављевић затражио је по-
моћ од министра одбране Ми-
лоша Вучевића. Припадници 
Инжењеријске јединице Војске 
Србије из Прокупља су одмах 
реаговали, на велико задо-
вољство мештана.

23. косовска каМеница
ОБЕЛЕЖАВАњЕ ВИДОВДАНА

21. лепосавић
НАГРАДЕ ЗА НАЈБОљЕ ђАКЕ
Уочи Видовдана, 

традиционално је 
уприличен пријем 
за најбоље ученике, 
носиоце Вукове ди-
пломе и ђаке генера-
ција из три основне 
и две средње школе. 
Укупно је награђено 
19 ученика, од тога 
петоро ђака генера-
ције. Награде у виду 
књиге и лаптоп рачу-
нара уручио је пред-
седник Привременог 
органа Зоран Тодић.

Обележен је Видовдан орга-
низовањем видовданских свеча-
ности у Великом ропотову. Свеча-

ностима су присуствовали руково-
диоци  ПО Косовска Каменица и 
један од спонзора манифестације.

24. косовско поМоравље
СПОРТСКА мАНИФЕСТАЦИЈА 
НА АДИ ЦИГАНЛИЈИ
Уз подршку Канцеларије за 

КиМ, 130 деце из Косовског По-
моравља учествовало је на 10. ма-
нифестацији „Спортско сабрање 
свете Србије“ на Ади Циганлији. 
Овај догађај, у претходних де-
вет година, окупио је више од 

200.000 посетилаца. Манифес-
тација је отворена светом ли-
тургијом, коју је служио викарни 
епископ Иларион, а за учеснике 
је био уприличен богат програм 
спортског, културног и едукати-
вног карактера.

22. грачаница
мЕДАљЕ „мАЈКА ДЕВЕТ ЈУГОВИћА”
Традиционално на Видовдан, 

Епархија Рашко-призренска до-
делила је медаље „Мајка девет 
Југовића“ мајкама које су ро-
диле четворо или више деце. 
Медаље су мајкама уручили 
патријарх српски Порфирије и 
владика рашко-призренски Те-
одосије, док је новчане награде 
уручила Милена Парлић, помоћ-
ница директора Канцеларије 

за Косово и Метохију. Такође, 
у порти манастира Грачаница 
изабрана је најлепша Косовка 
девојка за 2023. годину. Почас-
ну титулу ове године понела је 
Милица Ивановић из Грачани-
це. За прву пратиљу изабрана је 
Анђела Сталетовић из Штрпца, 
а место друге пратиље жири је 
доделио Милани Стевановић из 
Гораждевца.

28. опово
РЕКОНСТРУКЦИЈА ПУТА 
СЕФКЕРИН - ВРБОВСКО
На саобраћајници Сефке-

рин - Врбовско започета је 
реконструкција и рехабилита-
ција коловоза, а градилиште 
су обишли директор комунал-
ног предузећа Славко Манчев, 
покрајински посланик Предраг 
Гинцуљ и председник Општи-
не Милош Марков. Марков је 
потписао уговор са извођачем 
радова на пројекту реконструк-
ције саобраћајница у сва четири 
насељена места, који финанси-
ра Управа за капитална улагања 

АПВ. У заједничкој акцији ло-
калне самоуправе и грађанске 
иницијативе, насут је гребани 
асфалт у делу Банатске улице у 
Опову. Црвени крст Војводине 
и Покрајинска влада омогућили 
су одмор и опоравак четворо 
деце са територије наше општи-
не у одмаралишту Црвеног крс-
та Вршац. Локална самоуправа, 
као и сваког месеца до сада, 
припремила је пакете за ново-
рођене бебе који су родитељи-
ма уручени на кућну адресу.

НиКОлА РАДОСАВљЕВић НА ТЕРЕНу 
СА ПРиПАДНиЦиМА ВОјСКЕ
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добровољних давалаца крви на 
излетишту Шљункара, поводом 
обележавања 14. јуна, Светског 
дана добровољних давалаца крви. 
Добротвори из хуманитарне ор-
ганизације „Лајфлајн“ из Чикага 
посетили су школу у Мраморку, 
вртић, дневни боравак за особе са 
сметњама у развоју и Специјалну 
болницу. Одржана је 12. манифес-
тација „Стари Лала“, под покрови-
тељством локалне самоуправе.

46. бечеј
ПОмОћ ЗА мАЛОГ 
СУГРАђАНИНА

Обезбеђена је помоћ за поро-
дицу малог Ивана Туцакова из 
Бачког Градишта. Обновљен је 
део  спрата Економско-трговинске 
школе. Општина је шести пут ор-
ганизовала манифестацију „Бечеј 
ноћу“, коју је током два дана посе-
тило око 25.000 људи.

47. ириг
САВРЕмЕНИ ПРИКАЗ ПЕТ 
ТУРИСТИчКИх АТРАКЦИЈА

Свечано су обележени слава 
и Дан полиције. АП Војводина 
одобрила је средства за уређење 
атарских путева и отресишта. За-
почета је реконструкција зграде 

месне заједнице у Крушедол Селу. 
Поводом Дана добровољних дава-
лаца крви, Општина је организова-
ла доделу захвалница и признања 
најзаслужнијим суграђанима. Ми-
нистарка пољопривреде Јелена Та-
насковић посетила је Ривицу, где ју 
је у домаћинству породице Петри-
чевић дочекао председник Општи-
не Тихомир Стојаковић. Одржана 
је прва седница СО у реновираној 
сали. Пет туристичких атракција 
наше општине биће доступније ту-
ристима путем QR код обележива-
ча, којег је Туристчка организација 
добила од Покрајинског секрета-
ријата за привреду. Одобрена је 
реконструкција пијаце у центру 
Врдника. Наш ОО организовао је 
коктел и дружење чланства пово-
дом Видовдана.

49. лајковац
УРЕђЕњЕ ЦЕНТРА ЈАБУчЈА

Одржана је седница ОО СНС, а 
наши активисти су на штандовима 
делили „СНС Информатор“ и про-
пагандни материјал, уз разговор 
са суграђанима. У току су радови 
на партерном уређењу центра МЗ 
Јабучје, које је обишао председ-
ник Општине и председник ОО 
Андрија Живковић. Завршена је и 
изградња амфитеатра испред ко-

нака Радића и Михајловића у МЗ 
Лајковац. Један од конака биће 
намењен библиотеци и туристич-
кој организацији, а други ће бити 
посвећен прослављеном писцу Ра-
довану Белом Марковићу.

50. гаџин Хан
КОНТЕЈНЕРИ ЗА ОТПАД

Од Министарства заштите жи-
вотне средине стигло је 45 кон-
тејнера за сакупљање отпада. 
Одржан је завршни плес за предш-
колце на главном тргу. Општина је 
угостила делегацију Костинброда 
из Бугарске, у оквиру пројекта 
прекограничне сарадње. Члан 
Главног одбора СНС и председ-

ник Општине Милисав Филиповић 
разговарао је са мештанима Хана 
и неколико села у којима су наста-
вљени грађевински радови.

52. пећинци
ДВОСТРУКО ВИшЕ 
БЕСПЛАТНИх ЛЕТОВАњА 
ЗА УчЕНИКЕ

Општина је финансирала бес-
платно летовање за 119 ученика 
који су постигли одличне резул-
тате у учењу и у школском спорту. 
Реч је о већ традиционалној мери 
подршке образовању, која је ове 
године проширена, па је удвостру-
чен број ученика који су награђени 
бесплатним летовањем. Ученике 

је на одмор испратио председник 
Општине Синиша Ђокић.

54. кикинда
ПРВИ РИТЕЈЛ ПАРК

Потписан је уговор за изградњу 
првог ритејл парка. Изградња би 
требало да почне у октобру 2023. 
и да се заврши у јуну наредне го-
дине. Град Кикинда расписао је 20 
јавних позива у оквиру подршке 
пољопривреди и руралном раз-
воју. Отпочели су радови на сана-
цији путева на територији града.

55. беочин
РАЗГОВОР СА 
СУГРАђАНИмА

Активисти ОО организова-
ли су штандове и разговарали 
са суграђанима у свих 10 месних 
заједница, уз поделу промотивног 
материјала и „СНС Информато-
ра“. Председник ОО Драган Са-
марџић и председница Општине 
Биљана Јанковић разговарали су 
са грађанима у странци у Беочину 
и у месним одборима. Активисти 
МО Бразилија поставили су инфо 
табле на две локације. У Черевићу 
и Раковцу асфалтиране су улице 
Поп Миленкова и Николе Пашића.

56. сокобања
ЛЕТњИ КАмП ЗА мЛАДЕ

Председник Општине Миод-
раг Николић потписао је уговор са 
министром без портфеља Ђорђем 
Милићевићем према којем ће у 20 
градова и општина бити одржана 
22 летња кампа за младе из дијас-
поре. Општина је од Министарства 
за бригу о породици и демографију 
добила средства за набавку вози-
ла за особе са инвалидитетом, пре 
свега за ученике са посебним потре-

бама. Министарка здравља Даница 
Грујичић, заједно са представници-
ма локалне самоуправе, обишла је 
поплављена домаћинства.

57. горњи 
Милановац
САРАДњА СА КИПАРСКИм 
ГРАДОм мОРФУ

Асфалтирају се путеви у Кошту-
нићима, Дружетићима, Драгољу, 
Срезојевцима, Брђанима и Такову. 
У присуству Марка Парезановића, 
начелника Моравичког управног 
округа, обишли смо изградњу за-
твореног базена, тренутно највеће 
инвестиције која се  финансира 
из општинског буџета. Потпи-
сан је меморандум о сарадњи са 
представницима Фондације „Чо-
векољубље“ у циљу јачања от-
порности на природне катастро-
фе. Заједно са представницима 
Сектора за ванредне ситуације и 
Националне гарде Охаја, председ-
ник Ковачевић уручио је кључеве 
ватрогасног возила Добровољном 
ватрогасном друштву Прањани. 
Закључен је споразум о сарадњи 
између Горњег Милановца и 
општине Морфу са Кипра у области 
културе, економије, интеркултуре.

58. ћићевац
САНАЦИЈА шТЕТЕ ОД 
ПОПЛАВА

Током десетодневне, непрес-
тане борбе са поплавама, сви ак-
тивисти, волонтери и становници 
показали су огромну солидарност 
и изборили се са тешком ситу-
ацијом. Председница Владе Ана 
Брнабић обишла је поплављена 
подручја и најавила подршку у са-
нацији штета од поплава. Посети-
ла нас је и министарка пољопри-
вреде Јелена Танасковић, као и 

директор ЈВП „Србијаводе“ Горан 
Пузовић. Обезбеђена су средства 
за изградњу дечијег игралишта 
у Лучини и за завршетак замене 
столарије на школама у Горњој 
Лучини и Град Сталаћу.

59. кладово
НАГРАДЕ ЗА НАЈУСПЕшНИЈЕ 
УчЕНИКЕ

Општина је обезбедила сред-
ства за награђивање 57 најус-
пешнијих ученика, а похвалнице 
и награде ђацима уручили су 
председник Општине Саша Нико-
лић и заменик председника Бојан 
Божановић. Чланови општинског 
руководства дочекали су у тврђа-
ви Фетислам делегацију заменика 
амбасадора држава чланица ЕУ у 
Србији и представнике ГИЗ-а. Де-
легацији је презентован локалитет 
тврђаве и планови за развој, како 
би се ово културно добро од ве-
ликог значаја ставило у функцију 
туризма и адекватне заштите.

60. кањиЖа
ОБЕЛЕЖЕН ВИДОВДАН

У организацији Општине и уд-
ружења „Вожд“, у Дому уметности 
обележен је Видовдан. Колико је 
овај датум важан показују и грађа-
ни који су се окупили у великом 
броју, али и учесници програма 
који су допринели да одржимо 
сећање на један од најзначајнијих 
празника српске историје.

61. ковачица
БИЦИКЛИ ЗА НАЈмЛАђЕ

Активисти из Ковачице, Падине 
и Идвора обишли су породице у 
својим местима и донирали бици-
кле најмлађим члановима. Активи-
сти МО Црепаја уредили су дечији 

парк, а активисти МО Ковачица 
и МО Црепаја делили су промо-
тивни материјал на штандовима у 
центру својих места.

62. власотинце
СРЕДСТВА ЗА ТРИ ПРОЈЕКТА

Општина Власотинце је у ок-
виру програма Градови у фокусу 
добила средства од Министарства 
културе за грађевинске радове у 
Завичајном музеју, у оквиру Про-
грама ЕУ „EXCHANGE 6“ - пакет 
стручне подршке за унапређење 
планирања и буџетирања капи-
талних пројеката, а у оквиру Про-
грама развојне помоћи Министар-
ства спољних послова Словеније 
- средства за оснаживања женског 
предузетништва. Председник 
Општине Братислав Петровић 
приредио је пријем за најуспеш-
није ученике и поклонио им књиге 
великана наше књижевности. Ор-
ганизоване су Спортске игре мла-
дих, Сеоске спортске игре и Ноћни 
турнир у малом фудбалу.

63. соМбор
ЗА БОљУ БЕЗБЕДНОСТ 
НАЈмЛАђИх У САОБРАћАЈУ

Градоначелник Антонио Ратко-
вић уприличио је пријем за младе 
спортисте и ученике основних и 
средњих школа који су остварили 
значајне резултате на републичким 
такмичењима, као и пријем за при-
паднике МУП-а поводом Дана поли-
ције. У току је реконструкција Дечјег 
одељења Градске библиотеке. Ми-
нистар Горан Весић, градоначелник 
Ратковић и председница Општине 
Апатин Дубравка Кораћ обишли су 
радове на путу Сомбор - Апатин. У 
Растини је асфалтирана улица која 
спаја улице Војводе Живојина Ми-
шића и Војводе Степе Степановића, 

45. ниш
АСФАЛТИРАњЕ, ОБНОВА ВОДОВОДА, ПОмОћ ђАЦИмА И СТУДЕНТИмА
Градоначелница Драгана Сотировски раз-

говарала је са житељима Малче, села у коме 
се после пола века гради нова водоводна 
мрежа. Нове предшколске установе добиће 
ГО Медијана и ГО Црвени крст.  Почела је 
реконструкција пута од Миљковца до Церја 
и Церјанске пећине. Нови асфалт добили су 
и мештани Островице и Равног Дола, чије се 
улице, такође, реконструишу. Настављена је 
и обнова сеоских амбуланти и градских пар-
кова.

Захваљујући помоћи државе, Ниш ће до-
бити још једну зграду Научно-технолошког 
парка. Започели смо замену котларница на 
чврсто гориво котларницама на гас. Очишће-
не су дивље депоније и засађено више од 200 
стабала. Почела су са радом два рециклажна 
дворишта. Започета је енергетска санација 
зграде ОШ „Краљ Петар Први“ и обнова сале 
ОШ „Мика Антић“. У сарадњи са фондовима 
ЕУ, обнављамо Луткарско позориште. На по-

зив Града за доделу средстава за уређење 
фасада, кровова и ентеријера зграда, јавило 
се 40 скупштина станара. У центру града от-

ворили смо Канцела-
рију за брзе одговоре. 
Стипендије су добили 
најталентованији уче-
ници, средњошколци 
и студенти, а наста-
вљена је финансијска 
помоћ школској деци 
и студентима ромс-
ке националности. 
Обележили смо го-
дишњицу Битке на 
Кошарама. Драгана 
Сотировски разго-
варала је у седишту 
странке у Нишу са ак-
тивистима, симпати-
зерима и члановима. 
Активисти свих пет 

општинских одбора редовно се друже са су-
грађанима на штандовима.

53. крУшевац
ПРОСЛАВА ДАНА ГРАДА
Активисти и функционери ГО СНС делили 

су „СНС Информатор“ на Старој пијаци и раз-
говaрали са суграђанима. Министарка Ирена 
Вујовић обишла је Александровац, где је прог-
лашено стање елементарне непогоде, а посе-
ти поплављеним подручјима присуствовали 
су функционери ГО Невена Ђурић и Зоран То-
мић. Положен је камен-темељац за фабрику 
„Лус текстил“, домаће породичне компаније 
која се бави текстилном производњом. Пово-
дом Видовдана, дана града, отворен је рекон-
струисани дом „Слободиште“, одржан је све-
чани дефиле оркестра полиције, чете коња-
ника, водича службених паса, представника 
Управе саобраћајне полиције, а затим и ег-
зерцир Жандармерије. Министар Братислав 
Гашић положио је венац на спомен-обележје 
потпуковнику полиције Вељку раденовићу. 
Изасланик председника Србије, министар 
Никола Селаковић предводио је државну це-
ремонију полагања венаца и одавања држав-
них и војних почасти поводом обележавања 

634. годишњице од Боја на Косову. Поводом 
дана града, венце на Споменик косовским ју-
нацима положили су градоначелница Јасми-
на Палуровић и представници институција. 

Поводом Видовдана, у просторијама ГО СНС 
одржан је коктел, у присуству великог броја 
чланова странке којима су се обратили Бра-
тислав Гашић и Невена Ђурић.

48. црна трава
ПОмОћ У УРЕђЕњУ БИЦИКЛИСТИчКЕ 
СТАЗЕ

Активисти ОО помогли су бициклистичком клубу у уређењу 
стазе за предстојећу међународну МТБ трку највишег Ц1 ранга 
за Светску лигу, која је уједно и квалификациона трка за одлазак 
на Олимпијске игре у Паризу наредне године. Чланови и симпа-
тизери странке присуствовали су састанку са председником СНС 
Милошем Вучевићем и председником ИО СНС дарком Глишићем 
у Лесковцу. Поводом Видовдана, организовали смо дружење акти-
виста у страначком просторијама.

51. трстеник
НАДОКНАДА шТЕТЕ ПОСЛЕ 
ПОПЛАВА

Подручја погођена попла-
вама посетила је министарка 
пољопривреде Јелена Танаско-
вић. У разговору са председни-
цом Општине Миленом Турк и са 

угроженим мештанима, речено 
је да ће, након процене, штета 
свима бити надокнађена. Члано-
ви ОО СНС обележили су Видо-
вдан у просторијама странке.

ДРАгАНА СОТиРОВСКи 
РАгОВАРА СА гРАЂАНиМА НиША

БРАТиСлАВ гАШић ПРиСуСТВОВАО јЕ 
СВЕчАНОСТиМА у чАСТ ДАНА гРАДА
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СНС ПАНОрАМА
а у Риђици је реконструисан трото-
ар и централни плато. Такође, радe 
се путеви Растина - Риђица и Стапар 
- Сивац. Чланови Савета за безбед-
ност саобраћаја уручили су још 200 
ауто-седишта и седишта за бицикле 
за најмлађе суграђане. У Кљајиће-
ву је асфалтиран пут у Цигланској 
улици и обновљени су тротоари у 
Улици Милоша Кљајића. Почела је 
изградња прилазних рампи и пута 
ка понтонском мосту на Великом 
бачком каналу. На раскрсницама 
улица Венац војводе Петра Бојо-
вића, Венац војводе Степе Степано-
вића и Арсенија Чарнојевића гради 
се кружни ток. Градоначелник је 
обишао радове на асфалтирању 
тротоара око Римокатоличке црк-
ве у Бачком Моноштору. Градски 
одбор СНС обележио је Видовдан 
свечаним коктелом.

64. вршац
БРОЈНЕ мАНИФЕСТАЦИЈЕ И 
ДРУЖЕњЕ СА ГРАђАНИмА

Одржана је манифестација Ба-
натски фруштук у Избишту, ме-
моријални турнир у малом фудба-
лу у Јабланци, Мешани котлић у 
Војводинцима, Иванданско коло у 
Месићу, Фестивал винске културе 
Винофест... Постављени су нови 
успоривачи брзине на неколико ло-
кација у граду. Влада АП Војводине 
определила је средства за уређење 
атарских путева. Градска организа-
ција инвалида рада организовала је 
Видовдански спортски турнир, а на 
језеру отворена је прва Еко терета-
на од рециклираног дрвета изву-
ченог из река у овом делу Европе. 
Центар за социјални рад реализује 
помоћ матурантима лошијег мате-
ријалног стања. Активисткиње МО 
Паја Јовановић бесплатно су фризи-
рале старије суграђанке, а заједно 
са  активистима МО 12. Војвођанска 
бригада делили су промо материјал 
странке и „СНС Информатор“ на 
пијаци. У току је чишћењe канала за 
одводњавање широм града.

65. лоЗница
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ГРАДА

Функционери Градског одбора 
СНС разговарали су са суграђани-
ма чија домаћинства су претрпела 
велику штету у невремену. Орга-
низован је обилазак новоoтворе-
ног вртића „Колибри“ у Лозничком 
Пољу, којем су присуствовали гра-
доначелник Видоје Петровић и в.д. 
министра просвете Ђорђе Милиће-
вић. Бројним манифестацијама, 
обележен је Дан града. Председни-
ца Уније пензионера Ружица Јери-
нић разговарала је са суграђанима 
који су заинтересовани за ваучере 
и одмор у Србији. Члан ГО Марко 
Јовановић и одборник Миленко 
Вујић разговарали су са мешта-
нима МЗ Крајишник о запушеним 
пропустима у Карађорђевој улици. 
У Спортском центру „Лагатор“ ор-

ганизован је Видовдански коктел 
за чланове и симпатизере странке.

67. алибУнар
ПОПРАВљЕНЕ ФОНТАНЕ

Савет МЗ Алибунар покренуо 
је акцију уређења, поправке и 
пуштања у рад фонтана на платоу 
испред зграде Скупштине општине. 
Александар Сивери, мастер учитељ 
из Банатског Карловца, на предлог 
16 одборника, изабран је за новог 
председника СО Алибунар. Активи-
сти МО Иланџа, Јаношик и Банатски 
Карловац посетили су породице 
слабијег материјалног статуса и 
уручили им пакете са храном и би-
цикле за најмлађе. Активисти МО 
Иланџа и МО Николинци разгова-
рали су са суграђанима на штандо-
вима, делили „СНС Информатор“ и 
рекламни материјал. Чланови Са-
вета МЗ уредили излетиште Шица. 
У организацији Спортског савеза, 
оспособљен је терен за одбојку на 
песку. Награђени су најбољи учени-
ци завршних разреда.

68. свилајнац
НЕВРЕмЕ ИЗАЗВАЛО 
ПОПЛАВЕ У чЕТИРИ СЕЛА

Екипе КЈП „Морава“ санирале 
су последице које су изазвали јако 
невреме, бујичне воде и поплаве 
у селима Суботица, Дубница, Тро-

поње и Војска. У присуству високе 
делегације ЕУ, министара Николе 
Селаковића и Томислава Жигмано-
ва, као и представника Општине, 
подељени су кључеви станова за 25 
ромских породица које су живеле у 
тешким условима. Ученици Средње 
школе, који су завршили школо-
вање по дуалном систему образо-
вања, потписали су уговоре о раду 
са компанијама у којима су током 
школовања обављали праксу. Ми-
нистарка здравља Даница Грујичић 
посетила је Дом здравља и са руко-
водством разговарала о плановима 
и потребама. Свечаној академији 
поводом Дана општине присуство-
вали су ђаци генерације основних 
и средњих школа, које је Општина 
наградила са по 60.000 динара, као 
и ученици који су освојили неко 
од прва три места на републичким 
такмичењима, а који су добили на-
граду од 30.000 динара.

69. кУла
ДРУЖЕњЕ СА ГРАђАНИмА

Председник ОО СНС Дамјан 
Миљанић наставља да разгова-
ра са грађанима. Активисти свих 
месних одбора на штандовима су 
разговарали са суграђанима, де-
лили „СНС Информатор“ и стра-
начки промо материјал. Видовдан 
смо обележили свечаним кокте-
лом. У Кула је обележен Светски 

дан заштите животне средине, у 
Руском Крстуру одржана је мани-
фестација Укуси традиције, у Цр-
венки је постављена нова подлога 
у сали за борилачке вештине, а у 
Водици је почела изградња духо-
вног центра. Министар Братислав 
Гашић посетио нову зграду Поли-
цијске станице у Кули. Председ-
ник Миљанић уручио је признања 
најбољим полицајцима. Потпи-
сани су уговори за доделу седам 
кућа младима и уговори за реша-
вање стамбених потреба избеглих 
и расељених лица. Опредељена 
су средства за подршку младим 
пољопривредницима и породи-
цама са децом. У току је замена 
крова у школи у Руском Kрстуру. 
Одржан је свечани пријем за ђаке 
генерације.

70. кУчево
ОДРЖАНА СмОТРА 
хОмОљСКИ мОТИВИ

Одржана је 55. Смотра извор-
ног народног стваралаштва „Хо-
мољски мотиви“. У организацији 
Етно мреже, одржана је Прва ко-
лонија плетења коју је обишла ми-
нистарка Маја Гојковић. Одржан 
је концерт ансамбла „Венац“ из 
Грачанице, као и продајне излож-
бе сира, меда, народних рукотво-
рина... Установа за старе и одрас-
ле прославила је 20 година рада, 
на свечаности којој су присуство-
вали државни секретар Миомир 
Ђорђевић и председник Општине 
Иван Рајичић. Испред Савета за 
безбедност саобраћаја, председ-
ник Рајичић је родитељима ново-
рођених беба у овој години уру-
чио ауто-седишта. Услед обилних 
падавина, порастао је водостај на 
рекама, а председник Рајичић и 
чланови Штаба за ванредне ситу-
ације учествовали су у помагању 
угроженима. Председник Рајичић 
обишао је радове на путу од моста 
до Установе за старе.

71. прибој
КАмИОНИ ЗА ВОЈСКУ 
СРБИЈЕ

„ФАП“ из Прибоја испоручио је 
Војсци Србије 12 камиона новије 
генерације, са погонима на свих 
шест точкова и са додатним мо-
дификацијама. Зграда најстарије 
школе у овом делу Србије, школе 
у Прибојској Бањи, која обележа-
ва 170 година постојања, добија 
нову фасаду и столарију. Пројект 
је вредан 22,5 милиона динара, 
а финансирају га Министарство 
енергетике и Општина. Министар 
Един Ђерлек потписао је уговор са 
председником Општине Лазаром 
Рвовићем за наставак реконструк-
ције Улице 12. јануар у Старом 
Прибоју. ЈКП „Услуга“ је од Ми-
нистарства за заштиту животне 
средине добило камион за транс-
порт комуналног отпада.

66. врњачка бања
СОЦИЈАЛНИ СТАНОВИ ЗА ЈОш 
20 ПОРОДИЦА

Министар Александар Марти-
новић најавио је помоћ државе 
и обишао поплављена подручја, 
након јаког невремена које је 
захватило нашу општину, када 
је дошло до изливања река и 
бујичних вода које су оштетиле 
путеве, мостове, куће, пословне 
објекте... двадесет породица из 
најосетљивијих социјалних гру-
па усељено је у новоизграђене 
станове у насељу дубоки поток. 
Кључеве нових станова уручили 
су председник Општине Бобан 

Ђуровић, програмски менаџер у 
делегацији ЕУ у Србији Герхард 
Залцер, министар Томислав Жи-
гманов, државни секретар Крсто 
Јањушевић, председник Нацио-
налног савета ромске национал-
не мањине далибор Накић и ме-
наџерка програма драгана Ми-
лошевић. Удружење „3,2,1-Ср-
бија“, у сарадњи са Привредном 
комором Србије и Фондацијом 
„Хумана срца“, покренуло је 
кампању за јачање економског 
положаја жена у друштву.

72. барајево
СА КОмшИЈАмА НА шТАНДОВИмА

Активисти и чланови ОО 
организовали су штандове на 
више локација, а пролазницима 
је подељен најновији број „СНС 
Информатора“ и промотивни 
страначки материјал. Председ-
ник ОО Слободан Адамовић 
посетио је Боривоја радића из 
Баћевца, самохраног оца три 

девојчице, и уручио поклоне 
и ваучере, обезбеђене из соп-
ствених средстава. Такође, 
Адамовић је посетио и породи-
цу Поповић, која је пре седам 
година добила тројке, и уручио 
им школски прибор, за чију су 
куповину средства обезбедили 
функционери ОО.

75. воЖдовац
У РАЗГОВОРУ СА СУГРАђАНИмА

Активисти свих МО свакодневно разговарају са суграђанима, уз по-
делу материјала, и обилазе чланство.

73. врачар
ПОДЕЛА СТРАНАчКОГ мАТЕРИЈАЛА

У свечаној сали ГО Врачар одр-
жана је трибина Уније жена ОО, 
којој су присуствовале чланица 
Председништва СНС дарија Ки-
сић и чланица Главног одбора 
Стана Божовић. У организацији 

Савета за привреду ОО, одржан 
је семинар за младе „Покрени 
бизнис“. У присуству великог 
броја чланова, обележили смо 
Видовдан у страначким просто-
ријама.

74. стари град
ПРИЈЕм ГРАђАНА
Председник ОО Лука Петровић и чланица Савета за 

здравство Верица Лазић наставили су са редовним прије-
мом грађана. Члан Главног одбора радослав Марјановић 
и чланица ОО Невена додић обишли су породице Обући-
на, Ивковић, Марковић и Бартовац, и разговарали са ком-
шијама о проблемима са којима се свакодневно сусрећу. 
Активисти ОО наставили су да разговарају са суграђа-
нима на штандовима. У просторијама ОО обележили смо 
Видовдан.

76. ЗвеЗдара
ДРУЖЕњЕ У СТРАНАчКИм 
ПРОСТОРИЈАмА

Председник ОО СНС Марко По-
падић уприличио је скуп поводом 
обележавања Видовдана у стра-
начким просторијама. Након дру-
жења са најстаријим члановима 
МО Ново и Старо Миријево, Попа-

дић је уручио пригодне поклоне, 
које је обезбедио из личних сред-
става. Одржана је трибина „Стрес 
као окидач очних болести“ и обе-
лежен је Национални дан родне 
равноправности.

БОБАН ЂуРОВић уРучујЕ 
КључЕВЕ СТАНОВА
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79. лаЗаревац
АКТИВНОСТИ НА шТАНДОВИмА

Одржан је састанак Савета за ом-
ладину, као и штанд на којем су акти-
висти и функционери разговарали са 
грађанима и делили „СНС Информа-
тор“. Чланови Савета за социјална пи-
тања обишли су угрожене породице. 
Председница ОО Тијана Давидовац и 
члан Већа Ненад Бачанац посетили су 
Удружење пензионера у Шопићу. Ор-
ганизовали смо Видовдански коктел и 
одржали пријем грађана. Поводом ве-
ликих поплава, Општину су посетили 
Братислав Гашић, Михаило Јовановић 
и Синиша Мали. Туристичка органи-
зација доделила је награде за најлеп-
ше двориште.

77. савски венац
ОБЕЛЕЖЕН ВИДОВДАН

Додељене су награде и при-
знања носиоцима Вукове дипло-
ме, спортистима и ђацима гене-
рације. Награђени су и средњош-
колци у оквиру пројекта за младе 
„Твоја идеја у твојој заједници“. 
ГО организује Спортски дечији 
камп. Поводом Међународног 
дана реке Саве, ЈВП „Србија-
воде“ и Општина, уз подршку 
Министарства заштите живот-
не средине, спровели су акцију 
чишћења шеталишта и приобаља 
Саве. Еко патрола ГО интензивно 

ради на уређењу јавних зелених 
површина. Додељена је награда 
„Исидора Секулић“ у Кући краља 
Петра. Општина је организовала 
крстарење бродом за суграђане. 
Пет група пензионера бесплатно 
је боравило на Тари. Обнавља се 
део тротоара у улицама Кнеза 
Милоша и Васе Пелагића. У прос-
торијама OO обележен је Видо-
вдан. Функционери и активисти 
ОО су у свакодневној комуника-
цији са грађанима на штандовима 
и месним одборима.

80. гроцка
НОВО ДЕчИЈЕ ИГРАЛИшТЕ

Одржан је Сајам образовања 
„Пронађи пут до жељене шко-
ле“. додељене су награде ђа-
цима генерације, вуковцима и 
ученицима који су постигли изу-
зетне резултате на републичким 
такмичењима. У Калуђерици је 

завршено дечије игралиште и 
реконструкција улице Пролетер-
ских бригада. Чланови ОО орга-
низовали су дружење са најста-
ријим суграђанима у страначким 
просторијама. Поводом Видо-
вдана, организовали смо коктел.

78. ЗеМУн
У РАЗГОВОРУ СА ГРАђАНИмА

Активисти ОО СНС свакодневно разговарају са суграђанима, а ста-
ријим комшијама помажу у обављању дневних активности.

81. раковица
У ПОСЕТИ НАЈСТАРИЈИм СУГРАђАНИмА
Поводом Видовдана, у 

страначким просторија-
ма приређен је коктел за 
чланове, функционере 
и симпатизере странке. 
Продужена је траса ли-
није 506, од Патиног мај-
дана у Реснику до Сунча-
ног брега и Миљаковца 1. 
Наше чланице посетиле 
су кориснике Дневног 
центра за боравак деце 
и омладине са сметња-
ма у развоју и уручиле 
поклоне, обезбеђене 
из сопствених средста-
ва. Кориснике Дневног 
центра за одрасла и 
стара лица посетили су градски и 
општински функционери, и раз-
говарали о њиховој безбедности 
у саобраћају. Активисти МО 
Сунчани брег уредили су зелене 
површине око спортског терена 

и дечијег игралишта. Активисти 
свакодневно организују штандо-
ве. Председник ОО, функционери 
и активисти посетили су око 400 
породица и уручили суграђанима 
пригодне поклоне, обезбеђене их 
личних средстава.

85. Младеновац
СВАКОДНЕВНО СА 
СУГРАђАНИмА
Завршена је реконструкција 

дела Улице браће Баџак. У МЗ 
Селтерс настављени су радови 
на изградњи пешачке стазе у ду-
жини од два километра. Општи-
на и Паркинг сервис покренули 
су акцију „Ђачко паркинг ме-
сто“, са циљем да се од наплате 
паркирања школама обезбеде 
донације у виду наставних сред-
става. Свакодневно разговарамо 
са суграђанима, а штандове је 
обишао повереник ОО Андрија 
Чупковић.

82. обреновац
РЕКОНСТРУКЦИЈА ТОПЛОВОДА

Започета је реконструкција 
топловодне мреже на деловима 
на којима су установљени кваро-

ви током протекле грејне сезоне, 
како би све било спремно за сле-
дећу зиму.

86. нови београд
АКЦИЈЕ УРЕђЕњА

Активисти ОО, заједно са 
комшијама, организовали су 
радне акције уређења око-
лине. У блоковима 21, 22 и 25 
поправили су клупе и уредили 
зелене површине. Освежили 
су фасаду у улици Антифаши-
стичке борбе 17-19, а у парку у 
блоку 22 офарбали су ограду 
око дечијег игралишта. Акцију 

је подржао и потпредседник 
ОО душан Костић, а материјал 
је обезбеђен из личних сред-
става функционера. Активи-
сти са Ледина садили су цвеће 
на окретници аутобуса 71. На 
иницијативу житеља Бежа-
нијске косе, уклоњени су гра-
фити са зграде у улици Марка 
Челебоновића.83. сУрчин

РАЗГОВОР И ДРУЖЕњЕ СА СУГРАђАНИмА
реконструисани трг у Сур-

чину добио је нови изглед озе-
лењавањем. У Наутичком селу 
„Бисер“ у Бољевцима обележен 
је Међународни дан реке Саве. 
Активисти ОО наставили су 
активности разговора и дру-
жења са суграђанима. Такође, 
свакодневно обилазе социјал-
но угрожене породице и одно-
се им пакете са намирницама, 
које обезбеђују из сопствених 
средстава. Омладинци и акти-
висти организовали су штан-

дове у свим насељима. Активи-
сти су у Бољевцима пошумили 
излетиште Наутичког села и 
поправили ограду и мобилијар 
у дечијим парковима у Боље-
вцима, добановцима и Бечмену. 
У препуној сали дома културе 
у добановцима, функционери 
ОО, на челу са председником 
Милошем дангубићем, уручили 
су награде и пригодне покло-
не оснивачима странке, које су 
обезбедили из сопствених сред-
става.

84. сопот
УРЕђЕњЕ ЦРКВЕНЕ ПОРТЕ
Одржани су турнири у малом 

фудбалу у МЗ дучина и Слатина. 
Почело је уређење црквене порте 
и дворишта. Завршено је ограђи-

вање терена за велики фудбал у 
Малом Пожаревцу. Активисти су 
наставили дружење са суграђа-
нима у свим насељима.

87. чУкарица
РЕКОНСТРУКЦИЈА УЛИЦА
Уређене су улице 

Светолика Лазаре-
вића Лазе, Црвено 
барјаче и Момчила 
Чедића. У Белим 
водама уређена је 
улица Буда Томо-
вића, а у Железни-
ку улица Милорада 
Ћирића. Такође, 
реконструисане су 
и улице Стевана 
Филиповића, По-
ручника Спасића и 
Машере на Јулином 
брду. Завршена је 
санација и више 
улица у Сремчици - Абаџијске, 
Комитске, Породице Танасијевић, 
Стефана Бранковића и Учитеља 

Живка. Континуирано одржавамо 
штандове и разговарамо са су-
грађанима на више локација.

Младеновац
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САСТАНАК НА КОјЕМ Су ПРЕДСЕДНиК СРБијЕ АлЕКСАНДАР Вучић и ПАТРијАРХ 
СРПСКи ПОРФиРијЕ ПРиХВАТили ПРЕДлОг ПРЕДСЕДНиКА РЕПуБлиКЕ СРПСКЕ 

МилОРАДА ДОДиКА ДА ОБЕлЕЖАВАњЕ ДАНА СЕћАњА НА СВЕ СТРАДАлЕ и 
ПРОгНАНЕ СРБЕ у ОРуЖАНОј АКЦији „ОлујА“ БуДЕ ОДРЖАНО у ПРијЕДОРу

ДЕгуСТАЦијА чуВЕНиХ ОБлАчиНСКиХ ВиШАњА

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА

ОБЛачинСКО 
јЕзЕрО

КРАТКи лЕТњи ПРЕДАХ: 
ПРЕДСЕДНиК СРПСКЕ 
НАПРЕДНЕ СТРАНКЕ 
МилОШ ВучЕВић 

и ПРЕДСЕДНиК СРБијЕ 
АлЕКСАНДАР Вучић
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РАЗгОВОР СА гРАЂАНиМА и ОБилАЗАК РАДиОНиЦЕ ЗА ПлЕТЕњЕ „МАРиДРуНА”


